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Karar No.
2021

Kararın 
Konusu Meclis Tutanağı.

Belediye  Başkanı  Murat  GERENLİ,  Aza  Aytül  ÇİLOĞLU,  Leyla
GÜNCER,  Mustafa  Kemal  ÖZBEK,  İsmail  YURDATAPAN,  Fikri
ŞENTÜRK,  Kemal  PEKTAŞ,  Ayfer  KÜÇÜKHAN,  Deniz  ŞAHİN,
Görkem ŞİŞKO, Halime Gülcan AYIŞIĞI, İlhami Zafer GİRGİN, Tamer
ERMUT,  Mine  DİBEK,  Talat  AYDIN,  Arda  ÖZKAN,  Burcu
SABANCILAR,  Oğuz  Kaan  KOZAR,  Darcan  YILMAZOĞLU,  Ali
AYDEMİR, Gökdeniz SEZER, Ahmet Eren GÜRTEKİN, Nihal ORGAN,
Aysun DEDEOĞLU, Metin ÖZKAN, Ertan BAYER, Tunay KANTÜRER,
Metin KÜÇÜK, Zeynep GÜNDÜZ, Sedat DEMİR, Ömer AYDIN

BELEDİYE MECLİSİNİN  2021 DÖNEMİ OCAK AYI TOPLANTISI
BİRİNCİ BİRLEŞİM BİRİNCİ OTURUMUNA AİT MECLİS TUTANAĞIDIR.

Ocak 2021 ayı  mutad  toplantılarının  birinci  birleşim birinci  oturumu için,  04.01.2021 Pazartesi
günü,  saat:  18.00’de,  gündemde  yazılı  konuları  görüşmek  üzere,  Belediye  Başkanı  Murat
GERENLİ’  nin  başkanlığında,  yukarıda  adları  yazılı  üyelerin  iştiraki  ile  Lüleburgaz  Yıldızları
Kadın Akademisi Büyük Salonda toplandı.

Toplantıya aza’dan Günsel SOLAK’ ın mazeretine binaen, iştirak etmedikleri görüldü.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ekseriyetimiz vardır. Oturumu açıyorum.
Gündemimize  geçmeden  önce,  acısıyla,  tatlısıyla  bir  yılı  geride  bıraktık  arkadaşlar.2020

yılından sonra 2021 yılında yeni umutlarla, yeni bir başlangıç, yeni heyecanlarımız var. 2020 zor
geçti,  gerçekten sıkıntılar  vardı ama en büyük sıkıntılarımız canlarımızı  kaybettik,  yakınlarımızı
kaybettik.  Onları  kaybettik  ama  asla  umudumuzu  kaybetmedik,  heyecanımızı  kaybetmedik,
enerjimizi  kaybetmedik  ve  Lüleburgaz  sevgimizi,  Lüleburgaz  için  çalışma  aşkımızı,  hizmet
aşkımızı  asla  yitirmedik  ve 2020 yılının  getirdiği  bütün zorluklara  rağmen pandemi  şartlarında
Lüleburgaz’ da çok iyi bir belediyecilik örneği sergiledik. Hem sosyal belediyecilik açısından hem
de yatırımlar açısından. Alt yapımız, yollarımız, yeşil alanlarımız ve yeni yarattığımız değerlerle
Lüleburgaz’ a değer katmaya devam ettik. Bu noktada emeği geçen herkese başta belediye meclis
üyelerime, belediye çalışanı arkadaşlarıma bütün çalışma arkadaşlarıma mesai arkadaşlarıma çok
teşekkür ediyorum. Önümüzdeki yıl aynı heyecan aynı enerji ve aynı hizmet aşkı ile Lüleburgaz’ a
hizmet  etmeye  devam  edeceğimizi  tekrar  dile  getirmek  etmek  istiyorum.  Hepinize  tekrar
saygılarımı sunmak istiyorum. Yeni yıl hepimize yeni umutlar yeni başlangıçlar ve Lüleburgaz için
güzellikler getirsin.

Gündemimizdeki maddeler size ulaşmıştı. Bu maddelere ilaveten bir madde daha eklendi. 

İnsan Kaynakları  ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 04.01.2021 tarih  117 sayılı  2021 yılı  Fazla
Çalışma Ücretinin belirlenmesi konulu yazısının gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul
edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.

Gündemimizin  ikinci  maddesi  Yazı  İşleri  Müdürlüğü’ nün 02/12/2020 tarih  12763 sayılı
Denetim Komisyonu Üye Seçimi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.
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MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:

BAŞKANLIK MAKAMINA
5393 Sayılı  Belediye  Kanunu'nun 25. Maddesinde,  "İl  ve İlçe Belediyeleri  ile  nüfusu 10.000'in
üzerindeki belediyelerde,  belediye meclisi,  her Ocak ayı toplantısında belediyenin bir önceki yıl
gelir ve giderleri ile bunlara ilişkin hesap kayıt ve işlemlerinin denetimi için kendi üyeleri arasından
gizli oyla ve üye sayısı üçten az, beşten çok olmamak üzere bir Denetim Komisyonu oluşturur."
denilmekte  olup,  2020  Mali  Yılı  Gelir  ve  Gider  evraklarının  denetlenmesi  için,  Denetim
Komisyonuna Meclisçe 5 üye seçimi seçilmesi  hususunu arz ederim.  Sedat KIRKIL Yazı  İşleri
Müdürü, imza.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bu güne kadar Denetim Komisyonu görevini
Plan ve Bütçe Komisyonu yürütüyordu. Çünkü Mali hesapları onlar denetliyorlar. Bunun dışında
başka öneriniz yoksa ben onları önereceğim. Önereceğim isimler, Ahmet Eren GÜRTEKİN, Arda
ÖZKAN, Ayfer KÜÇÜKHAN, Mine DİBEK, Zeynep GÜNDÜZ olacak. Başka aday olmak isteyen
var mı? Yok ise oylarınıza sunuyorum.
Denetim komisyonu üye seçimi için kullanılan oy sayısı 29
Ahmet eren GÜRTEKİN 29, Arda ÖZKAN 29, Ayfer KÜÇÜKHAN 29, Mine DİBEK 29, Zeynep
Gündüz 25 Metin ÖZKAN 1.
Denetim komisyonumuz hayırlısı olsun arkadaşlar.

Gündemimizin üçüncü maddesi Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 02/12/2020 tarih 12766 sayılı
Meclis Tatil Ayı konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Halime Gülcan Hanım.

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

BAŞKANLIK MAKAMINA

5393 Sayılı Belediye Kanunu'nun 20. maddesi gereği, Belediye Meclisi mutad toplantıları dışında,
2021 yılı içerisinde, bir ay süreli toplantı tatil ayının belirlenmesi hususunda, Meclisçe görüşülerek
karar verilmesini arz ederim. Sedat KIRKIL Yazı İşleri Müdürü, imza.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 02/12/2020 tarih
12766 sayılı Meclis Tatil Ayı konulu yazısını dinlediniz. Evet arkadaşlar Biliyorsunuz yılın bir ayını
tatil ilan ediyoruz meclis için. Bu güne kadar hep Ağustos ayı idi. Farklı bir önerisi olan var mı?
Ağustos  ayının  meclisin  tatil  ayı  olmasını  meclise  sunuyorum.  Kabul  Edenler?  Etmeyenler?
Oybirliği ile kabul edilmiştir.

Gündemimizin  dördüncü  maddesi  Yazı  İşleri  Müdürlüğü’  nün  02/12/2020  tarih  12765  sayılı
Belediye Başkan Yardımcısı Ödeneği konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK: 

BAŞKANLIK MAKAMINA 
5393 Sayılı  Belediye Kanunu'nun, 49'uncu maddesinin,  7'nci fıkrası gereğince,  Belediye Başkan
Yardımcısı olarak görevlendirilen Meclis Üyelerine, Belediye Başkanına verilen ödeneğin 2/3'ünü
aşmamak üzere, (2021 yılı içerisinde memur maaş katsayı artışları uygulanmak suretiyle) ödenecek
ödeneğin belirlenmesi hususunda Meclisçe karar verilmesini arz ederim. Sedat KIRKIL Yazı İşleri
Müdürü, imza.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 02/12/2020 tarih 12765
sayılı Belediye Başkan Yardımcısı Ödeneği konulu yazısını dinlediniz. Ben bu konunun Plan ve
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Bütçe  Komisyonuna  havalesini  öneriyorum.  Plan  ve  Bütçe  Komisyonuna  havalesini  oylarınıza
sunuyorum. Kabul Edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.
Gündemimizin beşinci maddesi Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 02/12/2020 tarih 12764 sayılı Huzur
Hakkı Ödemeleri konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Halime Gülcan Hanım.

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

BAŞKANLIK MAKAMINA

 5393 Sayılı Belediye Kanunu'nun 32' nci maddesinde; "Meclis Başkan ve Üyelerine, Meclis ve
komisyon toplantılarına katıldıkları  her gün için,  39'  uncu madde uyarınca,  Belediye Başkanına
ödenmekte olan aylık brüt ödeneğin, günlük tutarının üçte birini geçmemek üzere, Meclis tarafından
belirlenecek  miktarda  huzur  hakkı  ödenir."  Hükmü  gereğince,  2021  yılında  Meclis  Başkan  ve
Üyelerine,  Meclis  ve  komisyon  toplantılarına  katıldıkları  her  gün  için,  ödenecek  huzur  hakkı
miktarının, Meclisçe belirlenmesini arz ederim. Sedat KIRKIL Yazı İşleri Müdürü, imza

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 02/12/2020 tarih 12764
sayılı  Huzur  Hakkı  Ödemeleri  konulu  yazısını  dinlediniz.Ben  bu  konunun  Plan  ve  Bütçe
Komisyonuna  havalesini  öneriyorum.  Plan  ve  Bütçe  Komisyonuna  havalesini  oylarınıza
sunuyorum. Kabul Edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.
Gündemimizin altıncı maddesi Sosyal Destek Hizmetleri Müdürlüğü’ nün 03/12/2020 tarih 12793
sayılı Yönetmelik Değişikliği ( Çocuk Hakları Birimi) konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri
Bey.

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK: 

BAŞKANLIK MAKAMINA
 Lüleburgaz, uygarlık çizgisinin çıtasını yukarı çıkarmış, ortak yaşama iradesini geliştirmiş, hoşgörü
düzeyi  yüksek  ve  pozitif  bakış  açısıyla  toplumsal  cinsiyet  eşitliğine  duyarlı  bir  toplumu
oluşturmanın  yanı  sıra,  çocuk  haklarının  saygı  gördüğü ve  bu  hakların  Belediye  politikalarına,
süreçlerine,  programlarına  ve  bütçelerine  yansıdığı  çocuk  dostu  bir  kenttir.  Çocuğun  öncelikli
yararının gözetilmesi, ayrım gözetilmemesi ve yaşama etkin olarak katılmasını sağlama değerlerini
kapsayan "Çocuk Haklarına Dair Sözleşme" ülkemiz tarafından 1990 yılında imzalanması ile yasal
hale  gelmiştir. Belediyemiz 29 yıldır  tüm kent  halkının katılımı ile  sürecin tamamının çocuklar
tarafından yönetildiği,  23 Nisan Uluslararası  Çocuk Şenliği'ni,  bir  haftayı kapsayan etkinliklerle
kutlamaktadır. Ayrıca Unicef ile "Çocuk Dostu Şehirler Projesi", Avrupa Birliği Şehir Eşleştirme
Programı ile "Sanatla Birleşen Kültürler" ve "Spor ile Daha İyi Eğitim" projeleri, Trakya Kalkınma
Ajansı  ile  "Engelsiz  Yaşam"  projesi  ve  bir  çok  kuruluş  ile  çocuklar  için  ortaklaşa  projeler
gerçekleştirmektedir. Lüleburgaz  Belediye  Meclisi  12.04.2019 tarih  ve 2019/69 Karar  Numaralı
Meclis  Kararı  ile  2020  yılını  "Ulusal  Egemenlik  ve  Çocuk  Yılı"  ilan  etmiştir.  Bu  anlayış
çerçevesinde,  temalı  yılların sürdürülebilirliğinin sağlanması,  çocuklara bugünün bireyleri  olarak
yaklaşan  bir  toplum  anlayışı  oluşturulması  amaçları  doğrultusunda  "Çocuk  Hakları  Birimi"
kurulmasına ihtiyaç duyulmuş olup Lüleburgaz Belediyesi  Sosyal Destek Hizmetleri  Müdürlüğü
Yönetmeliğinde gerekli  değişikliğin yapılması hususunda Meclisçe karar verilmesini arz ederim.
Samet  SERVET  Sosyal  Destek  Hizmetleri  Müdürü  Vekili,Leyla  GÜNCER  Belediye  Başkan
Yardımcısı, imza.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Sosyal Destek Hizmetleri Müdürlüğü’ nün 03/12/2020
tarih 12793 sayılı Yönetmelik Değişikliği ( Çocuk Hakları Birimi) konulu yazınısı dinlediniz. Ben
bu  konunun  Komisyon  Başkanlarından  Oluşan  Komisyon  ile  Sosyal  Hizmetler  komisyonuna
havalesini  öneriyorum.  Komisyonlara  havalesini  oylarınıza  sunuyorum.  Kabul  Edenler?
Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.
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Gündemimizin yedinci maddesi - Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü’ nün 04/12/2020 tarih 12839 sayılı
Şehiriçi  Toplu  Taşıma  Araçları  10  nolu  Hattın  Güncellenmesi  konulu  yazısının  görüşülmesi.
Buyurun Halime Gülcan Hanım.

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

BAŞKANLIK MAKAMINA
 Kırklareli Valiliği İl İdare Kurulunun 15/03/2005 tarih ve 272 sayılı kararı ve Bayındırlık İskan
Bakanlığının 17/05/2005 tarih ve 383 sayılı onayı ile Lüleburgaz Belediyesi mücavir alanı içerisine
alınan  Ayvalı  Köyünün;  köy  halkı  tarafından  belediyecilik  hizmetlerinden  faydalanamadıkları
gerekçesiyle,  kendi  istekleriyle  Lüleburgaz  Belediyesi  Mücavir  Sahasından  çıkma  talepleri
incelenmiş olup, 07/02/2019 tarih ve 2019/33 karar nolu Meclis Kararı ile Ayvalı Köyü Lüleburgaz
Belediyesi Mücavir Alanından çıkartılmıştır. Alınan karar Çevre ve Şehircilik Bakanlığı Mekansal
Planama Genel Müdürlüğünün 25/07/2019 tarih ve 390831201 Kırklareli İli Lüleburgaz Belediyesi
Mücavir Alan konulu yazısı ile onaylanmıştır. 05.05.2019 tarih 2019/77 Karar Nolu Şehiriçi Toplu
Taşıma Araçları Güzergahının Güncellenmesi konulu Meclis Kararında yer alan 10 numaralı hattın;
Gidiş: İstanbul Caddesi - Edirne Caddesi - Eski Sanayi Sitesi - Hastane Yolu - Diş Hastanesi -
Medikent Hastanesi - T.P.A.O. Lojmanları  Önü - Özel Eğitim Mesleki Eğitim Merkezi Okulu -
Derman Diyaliz Hastanesi - Trakya Balkan Hastanesi, Dönüş: Trakya Balkan Hastanesi - Derman
Diyaliz  Hastanesi  -  Özel  Eğitim  Mesleki  Eğitim  Merkezi  Okulu  -  T.P.A.O.  Lojmanları  Önü  -
Medikent Hastanesi - Diş Hastanesi - Hastane Yolu - Eski Sanayi Sitesi - Edirne Caddesi - İstanbul
Caddesi şeklinde olup, 07/02/2019 tarih ve 2019/33 Karar Nolu Meclis Kararı ile Ayvalı Köyünün
Lüleburgaz Belediyesi Mücavir Alanından çıkartılması ile Şehiriçi Toplu Taşıma Araçları 10 nolu
hattın revize edilmesi hususunda ; Meclisce uygulamaya esas kararın alınmasını arz ederim. Sevgi
EREN Ruhsat ve Denetim Müdürü ,Gökhan Kaya ATAY Belediye Başkan Yardımcısı, imza.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ:  Ruhsat  ve  Denetim  Müdürlüğü’  nün
04/12/2020 tarih 12839 sayılı Şehiriçi Toplu Taşıma Araçları 10 nolu Hattın Güncellenmesi konulu
yazısını  dinlediniz.  Ben  bu  konunun  Trafik  Komisyonuna  havalesini  öneriyorum.  Trafik
komisyonuna  havalesini  oylarınıza  sunuyorum.  Kabul  edenler?  Etmeyenler.  Oybirliği  ile  kabul
edilmiştir.
Gündemimizin sekizinci  maddesi İnsan Kaynakları  ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 17/12/2020 tarih
13359 sayılı Geçici İşçi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK

BAŞKANLIK MAKAMINA
 Belediye ve Bağlı Kuruluşları ile Mahalli İdare Birlikleri Norm Kadro İlke ve Standartlarına İlişkin
Yönetmelik'in  "Belediyelerde  kullanılacak  geçici  işçi  pozisyonları,  belediyeler  için  belirlenen
memur  norm  kadro  standardı  toplamının  yüzde  yirmisini  geçmemek  üzere  bulunacak  sayının
yuvarlanması ve tam yıl esasına göre hesaplanması sonucu adam/ay sayısına göre meclis tarafından
yıllık  olarak  belirlenir.  Oranların  hesaplanmasında  sonucun  tam  sayı  çıkmaması  durumunda,
bulunan rakam kendinden büyük en yakın tam sayıya yuvarlanarak, geçici iş pozisyonu sayısı tespit
edilir" hükmü gereğince belediyemizde 2021 yılında çalıştırılmak üzere geçici iş pozisyonlarının
belirlenmesi hususunda Meclisçe karar verilmesini arz ederim. Dilek ÇETİN ÇİVİ İnsan Kaynakları
ve Eğitim Müdürü, Leyla GÜNCER Belediye Başkan Yardımcısı, imza.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ  İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün
17/12/2020 tarih 13359 sayılı Geçici İşçi konulu yazısını dinlediniz. Ben bu konunun Plan ve Bütçe
Komisyonuna  havalesini  öneriyorum.  Plan  ve  Bütçe  Komisyonuna  havalesini  oylarınıza
sunuyorum. Kabul Edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.
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Gündemimizin dokuzuncu maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 17/12/2020 tarih
13360 sayılı Sözleşmeli Personel konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Halime Gülcan Hanım.

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

BAŞKANLIK MAKAMINA 
Belediyemiz Temizlik ve Çevre, Ruhsat ve Denetim, Fen İşleri, Mali Hizmetler, Hukuk İşleri, Basın
Yayın  ve  Halkla  İlişkiler  ile  İmar  ve  Şehircilik  Müdürlüğünde;  Mimar,  Mühendis,  Avukat,
Ekonomist, Veteriner Hekim ve Tekniker unvanlı kadrolarda 5393 sayılı Belediye Kanununun 49.
ncu maddesi gereğince Tam Zamanlı Sözleşmeli Personel olarak görev yapan 12 adet Sözleşmeli
Personel  31.12.2020 tarihinde sözleşmelerinin sona ereceğini  dilekçeleri  ile  beyan ederek,  2021
yılında  belediyemizde  Tam  Zamanlı  Sözleşmeli  Personel  olarak  çalışmak  istediklerini
belirtmişlerdir.  Belediyemizde  2021  yılında  Tam  Zamanlı  Sözleşmeli  Personel  olarak  çalışma
talebinde bulunan 2 Mimar, 5 Mühendis, 2 Tekniker, 1 Avukat , 1 Veteriner Hekim ve 1 Ekonomist
unvanlı kadrolara, 2021 yılı için ödenecek aylık net ücretin belirlenmesi hususunda meclisçe karar
verilmesini arz ederim. Dilek ÇETİN ÇİVİ İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü,. Leyla GÜNCER
Belediye Başkan Yardımcısı, imza.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ  İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün
17/12/2020 tarih 13360 sayılı Sözleşmeli Personel konulu yazısını dinlediniz. Ben bu konunun Plan
ve Bütçe Komisyonuna havalesini öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza
sunuyorum. Kabul Edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.
 Gündemimizin onuncu maddesi, Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü’ nün 17/12/2020 tarih 13361 sayılı
İçkili Yerler Bölgesine Dahil Edilme Talebi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK

BAŞKANLIK MAKAMINA
İlgi: 03.12.2020 tarih 18343 sayılı dilekçe. İlgi sayılı dilekçeyle Belediyemize müracaat eden Ercan
DEMİR,  İlçemiz  Durak  Mahallesi  Pala  Sokak  No:22  (1449  Ada  5  Parsel)  adresinde  bulunan
taşınmazın  İçkili  Yerler  Bölgesine  dahil  edilmesini  talep  etmekte  olup  konunun  incelenerek
uygulama esas kararın alınması hususunda Meclisçe gereğini arz ederim. Sevgi EREN Ruhsat ve
Denetim Müdürü, Gökhan Kaya ATAY Belediye Başkan Yardımcısı, imza.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ:  Ruhsat  ve  Denetim  Müdürlüğü’  nün
17/12/2020  tarih  13361  sayılı  İçkili  Yerler  Bölgesine  Dahil  Edilme  Talebi  konulu  yazısını
dinlediniz. Bu konunun İmar Komisyonu ve Sağlık, Çevre ve Temizlik Komisyonlarına ortaklaşa
havalesini  öneriyorum.  Komisyonlara  havalesini  oylarınıza  sunuyorum.  Kabul  Edenler?
Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.
Gündemimizin on birinci maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 21/12/2020 tarih
13465 sayılı Boş Kadro Derece Değişikliği konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Halime Gülcan
Hanım.

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

BAŞKANLIK MAKAMINA

 Belediyemiz norm kadro cetvelinde boş bulunan 4550 unvan kodlu 1 derecelik Tesisler Müdürü
kadrosu ile 11160 unvan kodlu 4 derecelik Su ve Kanalizasyon Müdürü kadrolarının Norm Kadro
İlke ve Standartlarına Dair Yönetmeliğin 11. maddesi gereğince iptal edilerek, 3 derecelik Tesisler
Müdürü kadrosu ile 1 derecelik Su ve Kanalizasyon Müdürü kadrolarının ihdas edilmesine meclisçe
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karar  verilmesini  arz  ederim.  Dilek  ÇETİN  ÇİVİ  İnsan  Kaynakları  ve  Eğitim  Müdürü,  Leyla
GÜNCER Belediye Başkan Yardımcısı, imza.

KALDIRILMAK İSTENİLEN KADRONUN                          ALINMAK İSTENİLEN KADRONUN

UNVAN   SINIFI   ÜNVANI    DERECESİ   ADEDİ     UNVAN   SINIFI       ÜNVANI   DERECESİ   ADEDİ
KODU        KODU
 
4450     GİH     Tesisler Müdürü             1         1                 4450   GİH       Tesisler Müdürü               3        1
11160     GİH     Su ve Kanalizasyon Müdürü 1          1                1160   GİH    Su ve Kanalizasyon Müdürü     1         1

 BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ:  İnsan  Kaynakları  ve  Eğitim  Müdürlüğü’  nün
21/12/2020  tarih  13465  sayılı  Boş  Kadro  Derece  Değişikliği  konulu  yazısını  dinlediniz.  Oylarınıza
sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun oy çokluğu ile kabul edilmiştir. 
Murat GERENLİ, Aza Aytül ÇİLOĞLU, Leyla GÜNCER, Mustafa Kemal ÖZBEK, İsmail YURDATAPAN,
Fikri ŞENTÜRK,  Kemal PEKTAŞ, Ayfer KÜÇÜKHAN, Deniz ŞAHİN, Görkem ŞİŞKO, Halime Gülcan
AYIŞIĞI,  İlhami  Zafer  GİRGİN,  Tamer  ERMUT,  Mine  DİBEK,  Talat  AYDIN,  Arda  ÖZKAN,  Burcu
SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR, Ali AYDEMİR, Gökdeniz SEZER, Ahmet Eren GÜRTEKİN, Nihal
ORGAN, Aysun DEDEOĞLU, Metin ÖZKAN, Ertan BAYER, Tunay KANTÜRER Kabul,
Sedat DEMİR, Ömer AYDIN, Red.
Gündemimizin  on  ikinci  maddesi  -İmar  ve  Şehircilik  Müdürlüğü’  nün  21/12/2020  tarih  13472  sayılı
Uygulama İmar Planı Değişikliği (163 ada 2 parsel) konulu yazısının görüşülmesi. Buyrun Fikri Bey.

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK

BAŞKANLIK MAKAMINA

18.12.2020  tarih  ve  19620  kayıt  nolu  dilekçe  ile  Belediyemize  müracaat  eden;  Fikri  AKDENİZ  ve
Hissedarları, İlçemiz Kocasinan (Hürriyet) Mahallesinde bulunan, 390,39 m2 yüzölçüme sahip 163 ada 2
parsel  numaralı  taşınmazın  sahibi  olduklarını  belirterek,  Blok  Nizam,  5  katlı  konut  bölgesinde  kalan
taşınmazları için plan değişikliği teklifinin değerlendirilmesini istemişlerdir. Konunun meclisçe görüşülerek
karar verilmesini arz ederim. Anıl SÜLÇEN İmar ve Şehircilik Müdürü Vekili ,Gökhan Kaya ATAY Belediye
Başkan Yardımcısı, imza.
BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ nün 21/12/2020 tarih 13472
sayılı Uygulama İmar Planı Değişikliği (163 ada 2 parsel) konulu yazısını dinlediniz. Ben bu konunun İmar
komisyonuna havalesini öneriyorum. İmar Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul Edenler?
Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.
Gündemimizin on üçüncü maddesi Destek Hizmetleri Müdürlüğü’ nün 21/12/2020 tarih 13485 sayılı Araç
Tahsisi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Halime Gülcan Hanım.
MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

BAŞKANLIK MAKAMINA

Ahmetbey Belediye Başkanlığı, 01/12/2020 tarihinde Belediyemize müracaat ederek Belediyelerinin maddi
imkansızlık içinde olduğunu belirterek cenaze hizmetlerinde kullanılmak üzere kendilerine tahsis edilen 39
LY 258 plakalı  Cenaze Aracı'mızın tahsis süresi dolduğundan, yeniden kendilerine tahsisinin yapılmasını
talep etmektedir. Söz konusu cenaze aracının 5 (Beş ) yıllık süreli  tahsis yapılması konusunun Meclisçe
görüşülerek karar verilmesini arz ederim. Tansel KILINÇOĞLU Destek Hizmetleri Müdürü Vekili ,Gökhan
Kaya ATAY Belediye Başkan Yardımcısı, imza.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ :Destek Hizmetleri  Müdürlüğü’ nün 21/12/2020 tarih 13485
sayılı  Araç Tahsisi  konulu yazısını  dinlediniz.  Ben bu  konunun Plan  ve  Bütçe  Komisyonuna  havalesini
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öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini  oylarınıza sunuyorum. Kabul Edenler? Etmeyenler?
Oybirliği ile kabul edilmiştir.
 Gündemimizin on dördüncü maddesi Destek Hizmetleri Müdürlüğü’ nün 21/12/2020 tarih 13498 sayılı Araç
Alımı konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK
BAŞKANLIK MAKAMINA

 Belediyemizin  iş  ve  işlemlerinde  kullanılmak  üzere  ihtiyaç  duyulan  1  adet  cenaze  aracının,  Destek
Hizmetleri Müdürlüğü 2021 bütçesinden karşılanmak üzere Devlet Malzeme Ofisi'nden alınması konusunun,
Meclisçe görüşülerek karar verilmesini arz ederim. Tansel KILINÇOĞLU Destek Hizmetleri Müdürü Vekili,
Gökhan Kaya ATAY Belediye Başkan Yardımcısı, imza.
BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Destek Hizmetleri  Müdürlüğü’ nün 21/12/2020 tarih 13498
sayılı  Araç  Alımı  konulu  yazısını  dinlediniz.  Ben  bu  konunun  Plan  ve  Bütçe  Komisyonuna  havalesini
öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini  oylarınıza sunuyorum. Kabul Edenler? Etmeyenler?
Oybirliği ile kabul edilmiştir.
Gündemimizin on beşinci maddesi Destek Hizmetleri Müdürlüğü’ nün 21/12/2020 tarih 13500 sayılı Araç
Alımı konulu yazısının görüşülmesi. Buyrun Halime Gülcan Hanım.

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

BAŞKANLIK MAKAMINA

 İlgi: Sosyal Destek Hizmetleri Müdürlüğü'nün 16/12/2020 tarih ve 13230 sayılı yazısı. İlgi sayılı yazıya
istinaden;  Belediyemiz  Sosyal  Destek  Hizmetleri  Müdürlüğü'nün  iş  ve  işlemlerinde  kullanılmak  üzere
ihtiyaç duyulan 1 adet kombivan aracın, Destek Hizmetleri Müdürlüğü 2021 bütçesinden karşılanmak üzere
Devlet Malzeme Ofisi'nden alınması konusunun, Meclisçe görüşülerek karar verilmesini arz ederim. Tansel
KILINÇOĞLU Destek Hizmetleri Müdürü Vekili,Gökhan Kaya ATAY Belediye Başkan Yardımcısı, imza.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Destek Hizmetleri Müdürlüğü’ nün 21/12/2020 tarih
13500 sayılı Araç Alımı konulu yazısını dinlediniz. Ben bu konunun Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini
öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini  oylarınıza sunuyorum. Kabul Edenler? Etmeyenler?
Oybirliği ile kabul edilmiştir.
Gündemimizin on altıncı maddesi Sosyal Destek Hizmetleri Müdürlüğü’ nün 22/12/2020 tarih 13530 sayılı
Yetkilendirme konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey.

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK
BAŞKANLIK MAKAMINA

 Türk Kızılay Derneği Lüleburgaz Şubesi ile Belediyemiz arasında, "Gülümseyen Yüzler, Mutlu Çocuklar"
adında sosyal hizmet proje yapılması planlanmaktadır. Söz konusu Derneğin kamu yararına çalışma kararı
bulunmakta  olup  5393  sayılı  Belediye  Kanunu'nun  75.maddesinin  "c"  bendi  kapsamında,  ortak  hizmet
projesi yapılabilecek sivil toplum kuruluşları arasında sayılmıştır. Bahsi geçen proje ile ilçemizde yaşayan ve
gelir durumu iyi olmayan ihtiyaç sahiplerine yönelik, adı geçen dernek ile erzak, kıyafet ve diğer yardımların
işbirliğiyle yapılması amaçlanmaktadır. Türk Kızılay Derneği Lüleburgaz Şubesi ile Belediyemiz arasında
ortak hizmet projesine ilişkin protokol imzalanabilmesi amacıyla, Belediye Başkanımız Murat GERENLİ'ye
yetki verilmesi hususunun Meclisçe görüşülerek karara bağlanmasını arz ederim. Reşide CANDAN Sosyal
Destek Hizmetleri Müdürü V.. Leyla GÜNCER Belediye Başkan Yardımcısı, imza.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT GERENLİ:  Türk  Kızılay  Derneği  Lüleburgaz  Şubesi  ile  Belediyemiz
arasında yapılacak olan ortak hizmet projesi için sizlerin onayını istiyoruz. Bana yetki verilmesi konusunda.
Kabul Edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.

Gündemimizin on yedinci maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 04.01.2021 tarih 117 sayılı
2021  yılı  Fazla  Çalışma  Ücretinin  belirlenmesi  konulu  yazısının  görüşülmesi.  Buyurun  Halime  Gülcan
Hanım.
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MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: 

BAŞKANLIK MAKAMINA

 31.12.2020 tarihli ve 31351 (1. Mükerrer) sayılı Resmi Gazetede yayımlanan 7258 sayılı 2021 Yılı Merkezi
Yönetim Bütçe Kanununun K Cetveli hükümlerince 2021 yılında Zabıta ve İtfaiye Müdürlükleri personeline
ödenecek fazla çalışma ücretinin belirlenmesi hususunda konunun Meclisçe görüşülerek uygulamaya esas
kararın alınmasını arz ederim. Dilek ÇETİN ÇİVİ İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü,. Leyla GÜNCER
Belediye Başkan Yardımcısı, imza.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 04.01.2021 tarih
117 sayılı 2021 yılı Fazla Çalışma Ücretinin belirlenmesi konulu yazısını dinlediniz. Ben bu konunun Plan
ve  Bütçe  Komisyonuna  havalesini  öneriyorum.  Plan  ve  Bütçe  Komisyonuna  havalesini  oylarınıza
sunuyorum. Kabul Edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.

Gündemimizdeki maddeler sonra erdi. Gündem dışı söz almak isteyen var mı? Buyurun Ömer Bey.

AZADAN  ÖMER  AYDIN:  Sayın  Başkan  değerli  Meclis  üyeleri  AK  Parti  grubumuz  adına;
Lüleburgaz  Belediyesi  Personel  A.Ş.  çalışanlarının  devam  eden  sözleşmeleri  konusunda  söz  almış
bulunmaktayım.Hepimizin  bildiği  gibi  personel  A.Ş.  bağlı  363  çalışanımız  bulunmaktadır.  Bu
çalışanlarımızın son yapılan sözleşmeleri 30 Haziran’da bitmiş. Yeni sözleşme görüşmeleri Temmuz ayında
başlaması gerekirken, pandemi sebebiyle ertelenmiş ve 7 ekimde ilk görüşme yapılmıştır. Bu görüşmelerde
Sayın  Başkanın  2  toplantıya  katıldıktan  sonra  masayı  belediye  adına  SODEM  Sen’e  bıraktığını  Fakat
SODEM sen yetkililerinin işçi sendikasına 75 gün sonra yani 15 Aralık’ta anca teklif sunulmuştur. Teklifin
bu kadar uzun süre sonunda verilmiş olması da Belediye yetkilileri ve sodem senin görüşmelerin başladığı
ilk  günden  itibaren  işçi  sendikasına  karşı  ciddiyetten  uzak  bir  tutum  sergilemiş  olduğunu  da  sizinle
paylaşmak isterim. Pandemi sürecinin en başından itibaren sağlık çalışanları  başta olmak üzere; belediye
çalışanlarının  da  özverisi,  gece  gündüz,  yağmur  çamur  demeden,  pozitif  ve  temaslı  vatandaşlarımızın
çöplerini  topladıklarını,  pozitif  ve  temaslı  apartmanlara,  evlere  girerek  fatura  kestiklerini,  pazar  yeri
girişlerinde  hes  kodu sorgulamalarında  pozitif  ve  temaslı  vatandaşlarımız  ile  karşılaşma risklerine  karşı
görevlerini  yaptıklarını  ve  bu  nedenle  haklı  taleplerine  duyarsız  kalınmaması  gerektiğini  de  belirtmek
istiyorum. Hepimizin yakından takip ettiği gibi Sayın  Başkan 24 Aralık tarihinde yapmış olduğu açıklama
da her zaman ve her konuda olduğu gibi topu yine taca atmış kendisinde hiç hata, hiç suç yokmuş gibi  işçi,
emekçi kardeşlerimizin bağlı olduğu sendika yöneticilerini suçlamıştır. Sayın Başkanın talihsiz açıklamasını
tekrar  kısaca  hatırlatarak  şimdi  sıralayacağımız  sorulara  cevap  verilmesini  istiyoruz.Sayın  Başkan;
açıklamanızda aile içindeki  süreç sokağa ve meydanlara taşındı  dediniz.  Sendikalı  üyelere açıklamaların
işyerlerinde yapıldığını eski bir sendikacı olarak size belirtmek isterim. Belediye çalışanlarının iş yerleri de
sokaklar, caddeler ve meydanlar olduğundan dolayı bu açıklamalara lütfen alışınız. Aile içi mesele dediniz
aile dışına yani Sodem sen’e yetkiyi vererek dışarıdan müdahalenin önünü siz açtınız. SODEM SEN’e ne
kadar ödeme yapıldığını

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   Şimdi bunlara teker teker mi cevap vereyim? Çok
uzun oluyor. İsterseniz tek tek cevap vereyim.

AZADAN ÖMER AYDIN:  İsterseniz soru cevap yapabiliriz. Siz nasıl uygun görürseniz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: okuyorsunuz sürekli olarak

AZADAN ÖMER AYDIN: Tabi siz not alırsınız diye okuyorum.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Not alayım ama siz çok uzatacaksınız gibi bu konuyu. 
Teker teker soru cevap gibi devam edeyim

AZADAN ÖMER AYDIN: Peki

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Baya uzun bir metin hazırlamışsınız gördüğüm 
kadarıyla Ömer bey.
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AZADAN ÖMER AYDIN: Konu çok önemli olduğu için sayın başkan.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bence de çok önemli kesinlikle katılıyorum.

AZADAN ÖMER AYDIN: O zaman şimdiye kadar sorduklarıma cevap verin

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Önce şunu söyleyeyim.

AZADAN ÖMER AYDIN: Öyle mi yapalım?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Önce şunu söyleyeyim. Teker teker isterseniz. Baya 
uzatacaksınız galiba, uzayacak bu konu.

AZADAN ÖMER AYDIN Tabi uzaması gerekiyor.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Hepsine teker teker verilecek cevabımız var. öncelikle 
şunu söyleceğim. Türkiye’ de bugün maalesef on sekiz yıllık idarenin sonucunda geldiğimiz noktada 2825,90
TL gibi açlık sınırı, dört kişilik ailenin açlık sınırının biraz üstünde bir asgari ücret belirlenmiş durumda. Ve 
biz işçi arkadaşlarımızla oturduk masada görüşmelere başladık. İki toplantıya katılıp sonra katılmamayı 
nerden duyduğunuzu bilmiyorum. Şunu açıklayacağım.

AZADAN ÖMER AYDIN: Açıklamanıza kadar olan toplantıyı diyorum başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:İki toplantıya katılıp…. teker teker not almaya 
çalışıyorum ama çok uzayacağı için lütfen sizde not alın. Karşılıklı soru cevap gidecek gibi gözüküyor. İki 
toplantıya katılıp sonra katılmadığımla ile ilgili bilgiye nereden ulaştığınızı bilmiyorum. Böyle bir şey söz 
konusu değil. Anlatabiliyor muyum? Baştan başladık görüşmelere ve o süreç içerisinde SODEMSEN bu 
meclisin toplantılarından haberiniz var değil mi Ömer Bey? Bu belediye meclisi tarafından verilmiş bir 
yetkiyle SODEMSEN devrede..

AZADAN ÖMER AYDIN: Tabi tabi biz verdik yetkiyi.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Bunu biliyorsunuz 
Tabi tabi biliyoruz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:O yüzden nereden, sonradan SOMDEMİ soktun gibi, 
aile içine gibi laflar etmeyelim. Aile biziz. Benim ailem çalışma arkadaşlarımdır. Biz Genel- iş’ de 
arkadaşlarımın sendikasıdır ve çok doğal haklarıdır, sendikal mücadele sonuna kadar devam etmelidir. Biz de
Lüleburgaz Belediyesi olarak Lüleburgaz’ da sosyal demokrat kamu işverenleri sendikasına üye olma ve 
bunun üzerinden görüşmeleri sürdürme hakkına ve özgürlüğüne demokratik olarak sahibiz değil mi? Burada 
sorun olduğunu düşünmüyorum.

AZADAN ÖMER AYDIN: Tabi.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Ama sorunuzda bir kasıt ve farklı noktalara çekmek 
gibi bir şey gördüm. Galiba kamuoyuna oynamaya çalışıyorsunuz. 

AZADAN ÖMER AYDIN: Yoo, kesinlikle…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Lütfen net anlayın.

AZADAN ÖMER AYDIN: Öyle bir durum yok. Konuşmamın devamını eğer dinleme sabrını 
gösterseydiniz…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Cevabını teker teker getirirsiniz. Net anlayın… aile 
içerisinde süren…
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AZADAN ÖMER AYDIN: Sayın başkan dinleme sabrını göstereceksiniz eğer…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Dinleme sabrını göstereceğim ama çok uzattığınız 
için…

AZADAN ÖMER AYDIN: Uzamadı daha dört paragraf…uzamadı sayın başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Soru cevap…soru cevap devam edeceğiz. SODEMSEN
ve DİSK Genel- İŞ aileye dışarıdan katılmış ve bizimle beraber görüşmelerde olanlardır. Görüşmeler devam 
ederken madem sendikacısız… masada görüşmeler devam ederken, görüşme süreci tıkanmadan, teklifler 
devam ederken belediyenin önünde işçi arkadaşlarımızı toplayıp belediyeye , belediye yönetimine ve 
belediyede çalışan diğer arkadaşlarına karşı kışkırtıcı açıklamalar yapılarak, slogan atılması nedir? Madem 
sendikacısınız süreci çok daha iyi bilirsiniz. Tamam. Grev çadırına kadar gidebilir bu iş. Gider, gitsin.

AZADAN ÖMER AYDIN: Tabi Zaten bugün kadar almışlar. Perşembe günü eyleme çıkacaklar.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Daha aile içinde, dediğimiz olay bu. Daha aile içinde 
konuşulurken anlatabiliyor muyum. Tekrar söylüyorum….su verir misiniz? Açıklamamda da vardı. Kışkırtıcı
hiç bir şey yok. 2600 TL 30 Haziran itibariyle geliri olan arkadaşlarıma 3500 TL net gelir önerdik.

AZADAN ÖMER AYDIN: Başkanım oraya geleceğim.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Dinler misiniz?

AZADAN ÖMER AYDIN: Ama soru cevap dediniz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Ama sorduğunuz sorunun cevabı olacak bu.
Henüz oraya gelmedim. SODEMSEN’ den bahsediyoruz şuanda.
SODEMSEN ile ilgili olarak…

AZADAN ÖMER AYDIN: Konu kapandı ise ben konuşmama devam edeyim

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Hayır daha bitmedi. Yetmiş gün teklif vermediniz 
diyorsunuz ya , oraya da geleceğim ondan sonrasına da geleceğiz yavaş yavaş. Masada görüşmeler devam 
ediyor. Masada görülmeler devam ederken, aile içinde konuşmalar varken, süreç devam ederken dediğim 
gibi Belediye önünde yapılmış olan açıklama belediye ,belediye yönetimi ve belediyede çalışan diğer 
arkadaşlara karşı etik değil. Süreç ile ilgili doğru bir yürüyen bir yöntem değil. Bu sadece ortamı karıştırmak.
Kamuoyu bakısı yaratmak üzere yapılmış bir yaklaşım. Yetmiş gün 7 Ekim’ de başladık maalesef pandemi 
var ülkemizde. Yetkili sendikalar izin süreçlerini tamamlayamadılar. Martta istenilen yetkiler ancak Ekim 
ayında masaya oturmaya izin verdi. Yetmiş gün doğal sürecinde devam ediyor görüşmeler. Bu arada çok 
ciddi sıkıntılar yaşadık. Pandemini getirdiği büyük zorluklar vardı.Personel hizmetleri Anonim şirketi 
başkanı Erol Özgüt’ ü kaybettik ve onunla beraber diğer yönetici arkadaşlarım, yönetim kurulundaki 
arkadaşlarım karantinada kaldılar. Anlatabiliyor muyum? İlk görüşmelerde ben vardım daha sonra 
SODEMSEN’in yetkili firması, SODEMSEN ile devam edildi. Çünkü pandeminin getirdiği sıkıntılar 
nedeniyle bir araya gelmekte çok zorluk çekiliyor. Bu süreçte otuz beş maddeyi benimle beraber geçtik ama 
daha sonrası için arkadaşlarım masada oturmaya devam ettiler ve hızlı bir şekilde görüşmeler devam 
ederken, siz de bilirsiniz sendikacısınız. En önemli kısımlar sosyal haklar ve ücretlerdir. Orada da karşılıklı 
teklifler olmaya başladı. Süreç asla ve asla kapanmadı. Hala süreç devam ediyor. Buraya kadar sorularınıza 
cevap verebildiysem lütfen devam edin Ömer Bey.

AZADAN ÖMER AYDIN:  Net iki bin altı yüz liradan net üç bin dört yüz doksan sekiz lira teklif
sunduk dediniz.
Evet.

AZADAN ÖMER AYDIN:  Sodem Sen’in sunduğu teklifin arkasında neden durmuyorsunuz?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Sodemsen…
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AZADAN ÖMER AYDIN Başkanım bölecek misiniz? Ben devam edeyim mi?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Bölücem tabi cevap vermem için bilmem lazım.

AZADAN ÖMER AYDIN Sorum bitsin.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Anlamam lazım. Siz okuyorsunuz.

AZADAN ÖMER AYDIN: Anlayacaksınız.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ:  Ben  cevap  vermem…  bakın  hazırlamışsınız
okuyorsunuz.

AZADAN ÖMER AYDIN: Gayet net.

BELEDİYE  BAŞKANI  MI-URAT GERENLİ:  Benim anlamam  lazım.  SODEMSEN’ in  verdiği
teklifi nereden biliyorsunuz?

AZADAN ÖMER AYDIN:SODEMSEN’ in verdiği teklifi biliyorum. Üç tane teklif vermişler. 

BELEDİYE BAŞKANI MIRAT GERENLİ: Nerden biliyorsunuz?

AZADAN ÖMER AYDIN: Bu rakamların kamuoyunun ulaşmış olması çok mu tuhaf?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Tekrar söylüyorum..

AZADAN ÖMER AYDIN: Çıktınız açıklama yapmaya başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Evet yaptım. 

AZADAN ÖMER AYDIN:  Belediye meclis  üyelerine bilgi  verdiniz  mi bilmiyorum ama kusura
bakmayın üç bin dört yüz doksan sekiz lira lira dediniz. SODEMSEN’ in verdiği rakam sizin kamuoyuna
açıkladığınız rakamın çok üstünde. Yani masada….

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:Efendim?

AZADAN ÖMER AYDIN:Masada gerçekleşen net rakamlardan sanırım sizin bilginiz yok başkanım.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ:  SODEMSEN  ile  bakın  çok  teknik  konulara
giriyorsunuz. SODEMSEN’ İN ortaya…

AZADAN ÖMER AYDIN: Başkanım teknik konular diyerek bu konuyu geçiştirmeye hakkınız yok.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:SODEMSEN’ in sunduğu…Ömer bey izin verir misiniz
cevap vereyim.

AZADAN ÖMER AYDIN:  Emekçiler saat: 5 ‘ de biz toplantıya girmeden yine basın açıklaması
yaptılar. Perşembe günü greve çıkacaklar.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ En doğal haklarıdır.

AZADAN ÖMER AYDIN:  Yani Lüleburgaz’ ın dışında bir çok belediye sözleşmesini bitirdi. Biz
burada soru sormayalım mı?

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT GERENLİ Arkadaşlarım  demokratik  haklarını  kullanmalarının
sonuna kadar yanındayım.
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AZADAN ÖMER AYDIN: Bu vatandaşlar bize oy vermedi mi?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Efendim.

AZADAN ÖMER AYDIN: Bizi seçen bu vatandaşlar. Bu halk seçti.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Evet evet.

AZADAN  ÖMER AYDIN:  Memuru,  kadrolu  çalışanı,  sözleşmelisi,  personel  anonim  şirketinde
çalışanlar. Bunların taleplerini biz burada dile getirmeyelim mi başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tabi getirin cevap veriyorum.

AZADAN ÖMER AYDIN:Sorum bitmedi  diyorum.  Rica ediyorum.  Sorumu bitirmeme müsaade
edin.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT GERENLİ SODEMSEN’  in  teklifi  hakkında  bilgiyi  nereden
aldığınızı soruyorum.

AZADAN ÖMER AYDIN:Her yerden. Sendikacılardan da alabilirim, çalışanlardan da alabilirim.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ Hayır  masa  başında  konuşulanlar.  Daha  tutanak
altına… sendikacısınız, tutanak altına alınmış imzalanmış bir şey yok, madde yok. 

AZADAN LEYLA GÜNCER: daha otuz beş madde görüşüldü….

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Otuz beş maddeyi imzaladık. Süreç devam ediyor Ömer
Bey. Şov yapmayın lütfen.

AZADAN ÖMER AYDIN: Şov yapan sizsiniz başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ İki bin sekiz yüz  …
.

AZADAN ÖMER AYDIN Şov yapan sizsiniz 363 tane emekçiyi  Lüleburgaz’ daki  vatandaşların
vicdanına bırakıyorum diyerek..

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Şuan da Türkiye’ de iki bin sekiz yüz yirmi beş lira
doksan kuruş….

AZADAN ÖMER AYDIN: Sayın başkan

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Şuan da Türkiye’ de iki bin sekiz yüz yirmi beş lira
doksan kuruş asgari ücret konuşuluyor ben üç bin beş yüz lira vereceğim.

AZADAN ÖMER AYDIN Bağırarak…bağırarak kendinizi anlatamazsınız.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Bağırarak konuşurum. Tamam mı.

AZADAN ÖMER AYDIN Sakin olun başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ülkenin geldiği noktayı görüyoruz.

AZADAN ÖMER AYDIN Bir su daha verin başkana bence.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Su burada 
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AZADAN ÖMER AYDIN Bir su daha için başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ülkenin geldiği noktayı çok iyi biliyoruz başkanım.

AZADAN ÖMER AYDIN Lütfen sakin olun. Başkanım dinlemeyi lütfen öğrenin ve sakin olun.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Dinlemeyi ben çok iyi biliyorum ve dinlemeye devam
edeceğim.Masadayız zaten dinliyoruz, konuşuyoruz. Oldu mu?

AZADAN ÖMER AYDIN Başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Şov yapılmasına izin vermem burada. Tamam mı?

AZADAN ÖMER AYDIN Şov yapan sizsiniz başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ben şov falan yapmıyorum.

AZADAN ÖMER AYDIN Çok kısa kesiyorum.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Her şeyi çok net konuşuyorum.

AZADAN ÖMER AYDIN Üç bin dört  yüz doksan sekiz  lirayı,  kalem kalem Lüleburgaz’ a,  bu
meclise anlatabilir misiniz şu anda?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tabi ki anlatabilirim.

AZADAN ÖMER AYDIN Lütfen anlatın.
 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Burada mı anlatmamı istiyorsunuz. Süreç bitmedi hala.

AZADAN ÖMER AYDIN Evet burada burada.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Hepsi önümde. Efendim.

( Uğultular)

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tamam peki. Eğer merak ediyorsanız Belediye Meclis
Üyesi olarak gelin ben size bütün tekliflerimizi tek tek sunarım. Tamam mı?

AZADAN ÖMER AYDIN Başkanım buradan kalem kalem paylaşılmasını istiyoruz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Hayır burası onun yeri değildir efendim

AZADAN ÖMER AYDIN Başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Burası onun yeri değil.

AZADAN ÖMER AYDIN Başkanım emekçiler Perşembe günü eyleme çıkıyorlar.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Efendim.

AZADAN  ÖMER  AYDIN Burası  Lüleburgaz  emekçi  kenti  arkadaşlar.  Ben  de  sahşi  olarak
emekçiyim.  Aramızda  da  emekçi  meclis  üyesi  arkadaşlar  var.  Yani  Lüleburgaz  Belediyesi  ilk  defa
emekçilerle  sözleşme yapmıyorlar. Geçen dönemlerde böyle sorunlar  yaşanmadı.  Yani  bu insanlar  keyfe
keder  mi  eylem yapacaklar.  Bir  belediye  başkanına  yakışıyor  mu emekçi  bir  kentte  ben  Lüleburgaz’ lı
vatandaşların vicdanına bırakıyorum diyerek…
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BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Evet vicdanına bırakıyorum.

AZADAN ÖMER AYDIN İşçiyi Lüleburgaz’ lı vatandaşlarla karşı karşıya getirmek.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT GERENLİ  Asgari  ücretin  iki  bin  sekiz  yüz  yirmi  beş  lira
açıklandığı ülkede ben vicdanına bırakıyorum. Oldu mu? Lüleburgaz’ ın vicdanına bırakıyorum.

( Alkış)
AZADAN ÖMER AYDIN Başkanım Kırklareli Belediyesi üç bin beş yüz yirmi lira verdi.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ  Benim partim üç bin yüz TL derken siz üç bin bile
konuşamadınız.

AZADAN ÖMER AYDIN Siz üç bin dört yüz doksan sekiz lira dediğiniz üç bin lira dediniz. Üç bin
liraya geliyor. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Açlık sınırında insanları yaşatıyorsunuz.

AZADAN ÖMER AYDIN Üç bin liraya geliyor. Net üç bin lira veriyorsun.
 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tamam

AZADAN ÖMER AYDIN Yol parası, servis vermiyorsun.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Daha fazla konuşmayacaksın.

AZADAN ÖMER AYDIN Yol parasını içine katıyorsunuz, agiyi içine katıyorsunuz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ  Elini kaldırmadan konuşabilir misiniz? Lütfen elinizi
kaldırmayın.

AZADAN ÖMER AYDIN Siz benimle nasıl konuşuyorsanız o şekilde konuluyorum ben.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ben size açıklama yapıyorum. Tamam mı?

AZADAN ÖMER AYDIN Lüleburgaz emekçi kenti, Lüleburgaz bu emeğin sınavını vermesi lazım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Şov yapmayın. Emeğin hakkını her yerde verin.

AZADAN ÖMER AYDIN Şovu veren sizsiniz. Yalan söyleyen ve şov yapan sizsiniz. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Sov yapmayın. 

AZADAN ÖMER AYDIN Ben buradan bana müsaade etmiyorsunuz bende madem

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Buyurun dinliyorum.

AZADAN ÖMER AYDIN Kamuoyuna gerekli açıklamayı gerekli yerlerden yaparım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Yapıyorsunuz zaten.

AZADAN ÖMER AYDIN Teşekkür ediyorum.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ  Canınız  ne  zaman  isterse  kamuoyuna  açıklama
yapıyorsunuz.

AZADAN ÖMER AYDIN Yaparım tabi ben belediye meclis üyesiyim.
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BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Yapabilirsiniz.

AZADAN ÖMER AYDIN Ben istediğim yerde …

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ En doğal hakkınız.

AZADAN ÖMER AYDIN İstediğim açıklamayı yapar, istediği soruları size uygun vaziyette uygun
sartlarda sorarım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Sorarsınız, benden de cevabını alırsınız oldu mu?

AZADAN ÖMER AYDIN Bunu siz ve başkan yardımcınız hiç kimse kısıtlayamaz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Efendim.

AZADAN ÖMER AYDIN Hiç kimse kısıtlayamaz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Kimse kimseyi kısıtlamıyor ki. Bakın rahat bir şekilde
soruyorsunuz.

AZADAN ÖMER AYDIN Ama sizi sakin olmaya davet ediyorum başkanım. Çok gerginsiniz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Sakin olmak değil, ortamı germeye çalışıyorsunuz.

AZADAN ÖMER AYDIN Hayır ortamı germeye çalışmıyorum.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ortamı germeye çalışıyorsunuz.

AZADAN ÖMER AYDIN Gayet daha bir buçuk sayfalık yazım var 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Buyurun devam edin.

AZADAN ÖMER AYDIN Yarısına bile tahammül edemediniz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Devam edin buyurun.

AZADAN ÖMER AYDIN Üç bin dört yüz doksan sekizi açıklayın o zaman başkanım. Soruyorum.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tek tek , kalem kalem neyi açıklamamı istiyorsunuz?

AZADAN ÖMER AYDIN Net dediniz, neyi var içinde?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Peki çok net Ömer Bey.

AZADAN ÖMER AYDIN Yol  yardımı  olduğunu,  yemek yardımı  olduğunu,  ikramiyesi,  bayram
parası izin parası hepsinin içinde olduğunu söylediniz mi başkanım?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Evet hepsi içinde.

AZADAN ÖMER AYDIN Hayır.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Hepsi içinde. Söyledim.

AZADAN ÖMER AYDIN Bunu söyleyin.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Hepsi içinde. 
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AZADAN ÖMER AYDIN Kamuoyuyla bunu paylaşın. Çünkü sizin yaptığınız açıklamada vatandaş
üç  bin  dört  yüz  doksan  sekiz  lira  para  almışlar  neyi  beğenmiyorlar  diyor?  Siz  de  Lüleburgaz  halkının
vicdanına bırakıyorum diyerek 360 çalışanı önüne attınız.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Peki çok merak ettiniz okuyorum. Son yaptığım teklifi
okuyorum.

AZADAN ÖMER AYDIN Evet.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tamam.

AZADAN ÖMER AYDIN Dinliyoruz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Üç bin beş yüz üç liraya çıkmıştı hatta. Yüz yirmi iki
lira saat ücreti.. tamam. Üç bin… bir dakika…
Temizlik personeline en az yedi lira olmak üzere ek ücretler veriyoruz yirmi iki gün, yol için verdiğimiz on
lira yirmi iki gün, yakacak için altmış lira ve bunların toplamının üzerine yüz yirmi iki lira kişi başı sendika
aidatı  var  arkadaşlarımızın  kesintisi.  Bunların  üzerinde  de  bütün  işçilerimize  eşit  olarak  dağıtacağımız,
hepsine eşit olarak vereceğimiz iki yüz seksen yedi liralık bir yardım, sosyal yardımlar var. Bunlar bayram
ikramiyeleri, sekiz gün izinleri ve bunlarla beraber üç bin beş yüz iki lira doksan lira.

AZADAN ÖMER AYDIN Evet sosyal hakların hepsini….

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ En düşük …
.

AZADAN ÖMER AYDIN Sosyal hakların hepsini böldünüz on ikiye üç bin dört yüz doksan sekiz
lira dediniz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ  Dinliyor musun ama dinleyin lütfen. En düşük bekar
arkadaşımızın alacağı para bu. Devletin belirlediği iki bin sekiz yüz….

AZADAN ÖMER AYDIN Agi ile beraber agi de içinde

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Agi asgari ücretin dışında mı?
AZADAN ÖMER AYDIN Agi ile beraber işte.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Asgari ücreti biliyorsunuz değil mi Türkiye’ de?

AZADAN ÖMER AYDIN Bunları kalem kalem anlatmanızı istiyoruz iste?

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT GERENLİ  Asgari  ücreti  biliyorsunuz  değil  mi  Türkiye’  de?
Bilemezseniz, isteyemezsiniz isteme hakkınız yok burada ona ben ama açıklarım.

AZADAN ÖMER AYDIN Burası asgari ücretin verileceği yer değil. Biz burada emekçiler…
(uğultular)

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Bırakın Allah aşkına…

AZADAN ÖMER AYDIN (uğultu yapanlara) Mikrofonu vereyim siz konuşun isterseniz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ  Buyurun devam edin. Aldınız mı sorunuzun cevabını
Ömer Bey?

AZADAN ÖMER AYDIN Devam edelim.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ömer Bey aldınız mı cevabı?
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AZADAN ÖMER AYDIN Tabi Teşekkür ederim.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Buyurun devam edin.

AZADAN ÖMER AYDIN Kırklareli… İşçi arkadaşlarımızın beklentilerini karşılayamayacak kadar
yukarı taşıyan sendika bu süreçten sorumludur dediniz sayın başkan.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Dedim arkasındayım.

AZADAN ÖMER AYDIN Kırklareli 3520 lira net artı sosyal hak verirken o belediye…

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ  Hangi  sosyal  haklar  verilmiş  başka  belediyeler
hakkında konuşturmayın beni.

AZADAN ÖMER AYDIN Niye konuşun başkanım farketmez.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tamam bu beni ilgilendirmez bir. Hangi sosyal haklar
verilmiş.

AZADAN  ÖMER AYDIN O zaman  dinleyin  ona  göre  cevap  verirsiniz.  sosyal  hak  verirken  o
belediyeler  çalışanlarının  taleplerini  karşılıyor  da  borçsuz  Lüleburgaz  Belediyesi  neden  ve  nasıl
karşılayamıyor. Söylendiği gibi çalışanların cumartesi pazar çalışmama gibi bir talepleri yoktur. Kırklareli
belediyesinde  2  yıldır  uygulanan  40  saati  5  günde  tamamlayıp.  Cumartesi  pazar  mesaili  çalışmak
istemektedir ve şu an zaten pazar gününü Lüleburgaz’ da zaten tatil günü doğru mudur başkanım?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ömer bey bakın tekrar söylüyorum

AZADAN ÖMER Evet

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT GERENLİ  Masada  konuştuğumuz  konular  bunlar  tamam  mı
madem sendikacısınız, bilirsiniz.

AZADAN ÖMER AYDIN Ama uzlaşma sağlanamadığı için Perşembe günü…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Kim dedi uzlaşma sağlanamadı diye bitti mi?
Bitmedi.
Bitti mi?

AZADAN ÖMER AYDIN Zaten süreç devam ettiği için eyleme çıkıyor arkadaşlar.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ  Daha Cuma günü,  Perşembe günü görüştüm ben ve
haftasonu Cumartesi, Pazar için anlaştık. Tamam. Uyuşmazlık falan yok daha. Tamam.

AZADAN ÖMER AYDIN Çok kısa kesiyorum o zaman başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ  Cumartesi  Pazar için konuştuk arkadaşlarla.  Tamam
mı?

AZADAN ÖMER AYDIN Evet.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Bunlar.. Benim esas kızdığım nokta bu, bunlar aile içi konular.
işte az önce konuştuğumuz gibi. Biz bunları tartışacağız. Madem sendikacılık yaptınız, hak aramak en doğal
özgürlüktür, sonuna kadar da yanındayız. Emeğin de yanındayız, verebileceğimiz zaman verebileceğimiz
kadar emeğin hakkını da vereceğiz.

AZADAN ÖMER AYDIN İnşallah.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Vermemek konusunda hiçbir sorunumuz yok. 
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AZADAN ÖMER AYDIN İnşallah.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ  Ama  bir  de  Lüleburgaz  halkına  karşı  bir
sorumluluğumuz ve kamuya karşı sorumluluğumuz var. Belirli bir oranın üzerinde ücret veremeyiz. Belediye
gelirlerini belirli bir orana çıkmamız yasalarla engel. Lüleburgaz halkına hizmet yapmak açısından da belli
bir noktada durmamız lazım. Hepsini çalıştık ve iki bin altı yüz liradan üç bin beş yüz liraya yüzde otuz beş
zam yapar. Yüzde otuz beş. Benim işçi arkadaşlarım yüzde otuz beş zam ile aradaki makası daraltmak için ne
kadar mücadele ettiğimi çok iyi biliyorlar. Tamam. Laf ebeliği ile tribüne oynayanlara karşı ben çok net
duruyorum. Elimden geleni de yapıyorum. Memur arkadaşlarım yüzde on üç otuz altı diğer kadrolu işçiler
yüzde on bir nokta beş zam aldılar. Makası daraltacağım diye söz verdim. Çünkü geçmişten gelen taşeron
düzeninden gelen o getirdiğiniz düzenden kaynaklanan KYK ile sonra yüzde dört dörtten fazla alamazsınız
dediğiniz  sistemde  işçi  arkadaşlarım  Personel  Hizmetleri  Anonim  Şirketinde  işte  böyle  açlık  sınırına
mahkum edildiler. Onları kurtaracağım. Elimden geleni yapacağım. 

AZADAN ÖMER AYDIN İnşallah yaparsınız.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT GERENLİ  Üç  bin  yüz  lira  partimiz  dedi.  Ben  dört  yüz  kişi
çalıştırıyorum. Altı yedi kişi çalıştıran ya da sürdürülebilir bir ücret politikası yürütmeyen bir belediye gibi
davranmam. Davranamam. Ben iki yıl sonrasını değil aynı basın açıklamamdaki gibi bir dahaki seçimi değil,
Lüleburgaz’ ın geleceğini  düşünmek zorundayım. Yirmi yıl  elli  yıl  sonra sürdürülebilir  ücret  politikasını
devam ettirmek zorundayım. Tribüne oynamıyorum. Lüleburgaz’ ın geleceği için çalışıyoruz, hizmet için
çalışıyoruz. Tamam mı?

AZADAN ÖMER AYDIN Tribüne oynamayı, tribüne oynayanlara söyleyin başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Size söylüyorum.

AZADAN ÖMER AYDIN Biraz önce…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Size söylüyorum.

AZADAN ÖMER AYDIN Bize mi?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tribüne oynuyorsunuz şuanda.

AZADAN ÖMER AYDIN Siz önce…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tribüne oynuyorsunuz şuanda.

AZADAN ÖMER AYDIN Sesinizi yükseltemezsiniz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tribüne oynuyorsunuz tamam.

AZADAN ÖMER AYDIN Bana sesinizi yükseltmeyin. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Neden yükseltmeyecekmişim. 

AZADAN ÖMER AYDIN Sakin olun.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ne var bunda?

AZADAN ÖMER AYDIN Ben sesimi  yükseltmiyorum.  Sakin  olun.  Soğukkanlı  olun,  suyunuzu
yudumlayım yani.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Soğukkanlı olacağım, olacağım.

18



AZADAN ÖMER AYDIN Yani burada bence….

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ  Bu  süreç bitecek…

AZADAN ÖMER AYDIN Tamam başkanım teşekkür ederim.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Devam edin lütfen, devam edin.

AZADAN ÖMER AYDIN Yok teşekkür ederim. Sadece son olarak çok kısa kesiyorum. Zamanınızı
aldığım için de kusura  bakmayın.  Biraz önce komisyonlara  havale ettiğimiz dört  ve beşinci  maddelerde
belediye  başkan  yardımcısı  ödeneği  ve  meclis  üyeleri  huzur  hakları  bir  iki  gün  içinde  komisyonlarda
görüşülecek.  Buradan  komisyonlarda  görevli  arkadaşlara  seslenmek  istiyorum.  Temmuz  ayından  beri
emekçinin  hakkı  verilmemiş  363  çalışanımız  birçok  soru  işareti  ile  işe  gelip  giderken  nasıl  başkan
yardımcıları ödeneği ve bizlerin huzur haklarına zam yapacağız? Sizlerden ricamız 363 emekçimizin zamları
belli olana kadar bu komisyonlara havale edilen dilekçelerin red edilmesidir. Teşekkür ediyorum ve sizin
yaptığınız gibi sizin yaptığınız bütün açıklamaları, sesinizi yükseltmenizi, laf ebeliği falan, onları üstüme
alınmıyorum, sendikacılara söylediğinizi düşünüyorum doğru mu?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Nereye isterseniz oraya alın Ömer Bey.

AZADAN ÖMER AYDIN O zaman aynaya bakarak, aynı sözleri tekrarlamanızı tavsiye ediyorum.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Siz nereye alırsanız alın.

AZADAN ÖMER AYDIN Tüm Lüleburgaz’ ın vicdanına ben de sizin bıraktığınız gibi bu toplantıyı,
bu konuşmaları bırakıyorum. Teşekkür ediyorum.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ben teşekkür ederim. Ben teşekkür ederim. Söz almak
isteyen var mı arkadaşlar. Buyurun Tamer Bey.

AZADAN  TAMER  ERMUT:  Değerli  başkanım,  sayın  meclis  üyesi  arkadaşlarım  hepinize
merhabalar. Şimdi kişiselleştirmek istemiyorum aslında ama sayın Ömer arkadaşımızın ülkemizde asgari
ücret açıklanmadan önce sosyal medya hesabından bir paylaşımı vardı. Aslında ben söz alırken önerilerde
bulunacağını  düşünüyordum.  Meğerse  soru  ile  sizin  tabirinizle  şov  yapma  mücadelesine  girdi.  Bunu
öncelikle şiddetle kınıyorum. Kısa tavsiyem şu, o paylaşımını hiç bozmadan aynı hesaptan, aynı cümlelerle
sadece  Lüleburgaz  Belediyesi  ve  Murat  GERENLİ  isimlerini  kaldırıp  onun  yerine  değerli  hükümet  ve
cumhurbaşkanı tabirlerini koyup aynı şekilde paylaşmasını istiyorum. Çünkü…
( Alkış)

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Teşekkür ederim.

AZADAN TAMER ERMUT: Çünkü benim tanıdığım ve dik duran siyasetçi özü sözü kararı sabit
olan insandır. Doğrunun her zaman arkasındadır. Doğrunun bu olduğunu düşünüyorsa ülkemizde maalesef
kendisi de bunu takdir edecektir. Ben polemik ya da tartışma ortamı yaratmak istemiyorum. İki bin sekiz yüz
yirmi beş liralık rakam bu ülke koşullarında yaşanabilecek bir rakam değil. Fakirlik, yoksulluk falan hiçbir
şey anlamıyorum. Bu rakam ile bir evin geçinmesi mümkün değil. Dolayısıyla bu koşullarda Lüleburgaz
Belediyesi’  in  sunmuş  olduğu  teklifini  detaylarına  kadar  da   öğrendiğini  düşünüyorum  kendisinin.  Bu
kapsamda  lütfen  rica  ediyorum.  Dürüstçe,  gayet  güzel  siyaset  yapıyoruz.  Kalp  kırmadan,  huzursuzluk
oluşmadan aynı paylaşımı o tabirleri değiştirip, bu akşam herkes paylaşsın. Ben Cumhuriyet Halk Partisi’ nin
meclis grup başkan vekili olarak yirmi yedi arkadaşımla ayağa kalkıp alkışlayacağıma dair söz veriyorum.
Teşekkür ediyorum.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ben teşekkür ederim. Başka söz almak isteyen yok iste
kapatalım isterseniz. Buyurun sedat bey. Pardon özür dilerim Kemal bey buyurun. 

AZADAN MUSTAFA KEMAL ÖZBEK :Ömer Bey konuşurken siz farkına varmadınız belki ama
size yalancı, yalan söylüyorsunuz dedi.
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BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Notlar alınıyor canım arkadaşlar alıyor,

AZADAN MUSTAFA KEMAL ÖZBEK  Bu konu ile ilgili  kendisi  özür dilemeyi düşünüyor mu
acaba?

AZADAN ÖMER AYDIN: Özür dilemeyi düşünmüyorum kesinlikle. 

AZADAN MUSTAFA KEMAL ÖZBEK Efendim.

AZADAN ÖMER AYDIN: Kesinlikle özür dilemeyi düşünmüyorum.

AZADAN MUSTAFA KEMAL ÖZBEK Yalancı diyorsunuz?

AZADAN ÖMER AYDIN: Laf ebeliği yapıyorsunuz diyor. Şov yapıyorsunuz diyor.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Evet.

AZADAN  ÖMER  AYDIN Burada  yani  meclis  üyeleri  konuştuğunda  şov  mu  olacak.  Biz  su
faturalarına zam yapılmaması uygun dediğimizde siyasi rant…

AZADAN MUSTAFA KEMAL ÖZBEK  Yalancı  demek başka bir  şey şov  yapıyorsunuz  demek
başka bir şey.

AZADAN  ÖMER  AYDIN Siz  biz  burada  azınlık  olarak  gördüğünüzden  dolayı  böyle
konuşuyorsanız yani  ben burada bu tarz konuşmaya kalkana söylüyorum kesinlikle diğer  arkadaşlarımız
üzerlerine alınmasınlar

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Bu ülkede azınlık yok Ömer Bey.

AZADAN ÖMER AYDIN Biz burada AK Parti  rozeti  ile  oturuyoruz burada. AK Parti  Belediye
Meclis üyeleriyiz.biz burada Recep Tayyip Erdoğan’ ın dava kardeşi, dava arkadaşlarıyız ve haddinizi bilin
diyorum ben.
(Uğultular)

AZADAN HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: Siz meclis üyesi olarak polemik yaratıyorsunuz burada!

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ  Gülcan hanım tamam. Bir dakika usul açısından çok
yanlış bir noktaya gittik artık bunu keselim. Lütfen, lütfen. Artık olmayacak noktaya doğru getiriyorsunuz.

AZADAN ÖMER AYDIN Hiç hoş değil. Tamer bey….

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT GERENLİ  Ömer  bey  lütfen,  lütfen.  Sedat  bey  siz  söz  almak
istemiştiniz.

AZADAN ÖMER AYDIN Seviyeyi aşağıya çektiniz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Seviye bambaşka bir yerlere geldi tamam.

AZADAN HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI: Kısa bir şey söyleyeceğim. Meclis üyesi olarak başkana
siz sesini yükseltebiliyorsunuz ama başkan sesini yükseltince tamam bu mu? Bağırarak konuşuyorsunuz,
yalancı diyorsunuz ama siz haklısınız?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Demokrasi var ya tamam lütfen.

AZADAN SEDAT DEMİR: Başkanım bir kere ilsicamı bozcak, ilsicamı bozacak hareketlere hiçbir 
meclis arkadaşımızın bence girmemesi gerekiyor.
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BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Efendim Sedat Bey pardon.

AZADAN  SEDAT  DEMİR İlsicamı  bozacak  hareketlere  hiçbir  meclis  üyesi  arkadaşımızın
girmemesi gerekiyor.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Evet.

AZADAN SEDAT DEMİR Hele sizin söz vermediğiniz… Çünkü meclisi siz yönetiyorsunuz. Tabi ki
sizin söz vermediğiniz bir diyalogun yaşanması burada ilsicamı bozar. Bu meclisin adalet ve düzenine gölge
düşürür. Burada usuller farklı olabilir . Ömer arkadaşımızın veya sizin usulleriniz farklı olabilir. Polemikler
tabi ki yaşanacak. Herkes Lüleburgaz’ ın daha iyi bir noktaya gelebilmesi için kendi düşündüğü fikirlerini
ortaya koyuyor. Buna itiraz da edebiliriz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ O kadar.

AZADAN SEDAT DEMİR Siz de farklı bulabilirsiniz. Yönetim şekliniz farklı olabilir ama herkes
kendi penceresinden bakmakta özgür herkes kendi penceresinden bazı şeyleri söylemekte özgür. Ama bu tarz
sert diyaloglar bu meclisin kutsiyetine gölge düşürecektir. Başta siz, çünkü en başta en çok sakin olması
gereken kişi bizden de önce siz olmanız lazım. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Zaten… Evet.

AZADAN SEDAT DEMİR Biz size göre göre empati yaparak düşündüğüm için söylüyorum. Size
göre  sizi  tahrik  etsek  de  çok farklı  uç  noktalarda  taleplerimizde  bulunsak  da  sizin  fevri  olmamanız  bu
meclisteki  hiç  kimsenin  fevri  olmayacağı  anlamına  gelir.  Önce  başta  sizin  sonra  tüm  meclis  üyesi
arkadaşlarımızın  buna  ben  de  dahil  ilsicamı  bozmayacak,  bu  meclisin  kutsiyetine  herhangi  bir  gölge
düşürmeyecek şekilde hareket etmesini temenni ediyorum. Onun dışında bir de benim sorum var.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Evet.

AZADAN SEDAT DEMİR Ama sorumdan önce bir bardak su alabilir miyim başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Lütfen 

AZADAN SEDAT DEMİR Hem bu gerginlik azalmış olsun.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Siz mi istiyorsunuz. 

AZADAN SEDAT DEMİR Evet ben istiyorum başkanım.
 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Tabi tabi.

AZADAN SEDAT DEMİR Su gelene kadar ben sorumu sorayım
.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Başlayın evet.

AZADAN SEDAT DEMİR Siz de şey yapmış  olursunuz.Sayın başkan,  değerli  meclis  üyelerim,
geçtiğimiz günlerde iptal ettiğiniz Gençlik Parkı ihalesi ile ilgili iki üç tane kısa sorum var. Bunları kamuoyu
ile  paylaşmanızı  istiyorum.  Bu  Gençlik  Parkı  ihalesi  ile  alakalı  iptal  sonrasında  sorumlular  hakkında
herhangi bir işlem yaptınız mı? Veya yapacak mısınız? Bunlarla ilgili bizi bilgilendirirseniz sevinirim. İkinci
sorum da şu, encümen kararı ile yaptığınız başka ihalelerde herhangi bir sorun olma ihtimaline karşı onları
da incelediniz mi? İnceledi iseniz herhangi bir olumsuzluk tespit ettiniz mi? Teşekkür ederim.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ  Çok teşekkür ederim. Evet  Gençlik Parkı ihalesi  ile
ilgili  Ömer Bey de daha  önceden bize  sormuştu.  Basın yoluyla.  Ben de  aynı  şekilde  cevap vermiştim.
Alışmaktan  bahsettik  bu  yöntemlere  alışacağız.  Çünkü  tüm  kamu  çalışanları  seçilmiş  ya  da  atanmış
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yaptıkları her şeyden hesap vermek zorundadırlar ve yapılan incelemeler sonunda eğer herhangi bir sorun var
ise bu ihaleler gerekirse değiştirilir. Kiralama ihalesi iptal edilir. Bu iptal sonrasında da gerekli çalışmalar
başladı. Bu süreç ile ilgili kimin en kadar sorumluluğu varsa sorumluluğunun karşılığını yerine getirecektir.
Onun dışındaki talepler ve söyledikleriniz ile ilgili olarak encümen huzurunda yapılan diğer ihaleler ile ilgili
eğer herhangi bir şikayet olur ve talep gelir ise bunlar da her zamanki gibi denetlemeye tabidir, açıktır. Seve
seve denetlenecektir. Teşekkür ederim. 

AZADAN  SEDAT DEMİR İşlem  başladı  anlıyorum.  İptal  edilen  ihale  ile  alakalı  çalışmanın
başladığını anlıyorum öyle mi

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ İptal edilen ihale ile ilgili… Efendim.

AZADAN SEDAT DEMİR Sorumlular hakkında işlem başladı anlıyorum.

AZADAN LEYLA GÜNCER: şimdi tahliye ile ilgili yazımızı yazdık başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet tahliyesi yapıldı. 

AZADAN LEYLA GÜNCER: on beş günlük süre….

AZADAN SEDAT DEMİR: Başkanım ondan bahsetmiyorum. Şu, mesela sayın başkanım ya da bu
işlemi yapan diğer kişilerin….

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Şu anda kamu zararı oluşmadı herhangi bir şey yok ve
bu süreçle  ilgili  arkadaşlarımızın  yaptığı  işlemler  ile  ilgili  teknik  şartname ile  ilgili  yapılan işler  doğru
olmadığı görüldü. İptal edildi. Tahkikat ne ile ilgili onu anlamadım.

AZADAN SEDAT DEMİR: Bu usul ile ilgili yanlış yapan kişilerle ilgili…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Kasıt yok ki burada.

AZADAN SEDAT DEMİR Yani bununla ilgili herhangi bir dava açıldı mı peki…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Açılmadı. Eğer  açılırsa eğer kamu zararı oluşursa tabi
ki sonuna kadar. Tabi ki gereken yapılacaktır. 

AZADAN SEDAT DEMİR Tamam.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Başka söz almak isteyen. Buyurun İsmail Bey.

AZADAN İSMAİL YURDATAPAN: Son konuşma üzerine  söylemek istiyorum.  Yapılan  ihalede
benim anladığım kadarıyla maddi bir hata söz konusu.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Aynen öyle.

AZADAN İSMAİL YURDATAPAN Kasıt söz konusu değil. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Evet aynen öyle.

AZADAN İSMAİL YURDATAPAN Kamu zararı da oluşmamış

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Aynen onu söylüyorum. Eğer oluşursa ,herhangi bir şey
olursa evet… buna rağmen benim yetkim de idi ve ben bu yetkiyi kullanarak iptal ettim.

AZADAN İSMAİL YURDATAPAN Buna rağmen yanlış anlaşılmaların önüne geçmek için üstüne
üstük bir de ihale iptal  edilmiş.
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BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Aynen.

AZADAN İSMAİL YURDATAPAN Arkadaşlar ne bekliyorlar bilemiyorum.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ben de bilemiyorum.

AZADAN SEDAT DEMİR Hemen söyleyeyim. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Buyurun.

AZADAN SEDAT DEMİR Buna söyleyecek çok basit bir cevap var İsmail Bey kendisi avukat yani
burayı  kiralayan  arkadaş  belli  bir  süredir  buranın  içerisinde  ve  kendisinin  dava  açmayacağını  mı
düşünüyorsunuz.  Belediyenin  burada  herhangi  bir  tanzim durumunun olmayacağını  mı  düşünüyorsunuz.
Benim sormak istediğim bu gibi tanzim durumunda ilgililer hakkında işlem yapacak mısınız? 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Aynen..  az  önceki  sorularınıza  cevap verdim.  Süreç
başladıktan sonra oluşacak kamu zararı muhakkak rücü edilecektir.

AZADAN SEDAT DEMİR Ben yaşanma ihtimaline karşı sordum zaten bu soruyu.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Ama ihalenin iptali de bizim aldığımız bir karar.

AZADAN İSMAİL YURDATAPAN Her dava açıldığı andaki şartlara göre görülür.

AZADAN SEDAT DEMİR Evet.

AZADAN İSMAİL YURDATAPAN Ortada bir karar yok iken karar varmış gibi işlem yapmak…

AZADAN SEDAT DEMİR Ben zaten şuan işlem yapın demedim. Öyle bir durum içerisinde işlem
yapacak mısınız diye sordum.

AZADAN İSMAİL YURDATAPAN Onu o zaman sorarsınız. 

AZADAN SEDAT DEMİR Ne zaman soracağıma ben karar veririm.
 

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ Tamam  Sedat  bey  tamam  karşılıklı  diyaloga
girmeyecektik.

AZADAN SEDAT DEMİR Polemik oluşmasın.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ Cevabını aldınız herhalde.

AZADAN SEDAT DEMİR Evet, evet aldım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Peki teşekkür ederim.
 

AZADAN SEDAT DEMİR Ben teşekkür ederim.

BELEDİYE BAŞKANI  MURAT GERENLİ:  Başka  söz  almak isteyen var  mı?  Eğer  söz  almak
isteyen yoksa bir sonraki toplantımızın 7 Ocak Perşembe Saat:18:00’ de gerçekleşmesi uygundur. Oturumu
kapatmayı oylarınıza sunuyorum. Oturumu kapatmayı kabul edenler? Etmeyenler. Kabul edilmiştir.

Oturumu kapatıyorum. 04.01.2021
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BELEDİYE BAŞKANI           KATİP                    KATİP
  Murat GERENLİ Fikri ŞENTÜRK               Halime Gülcan AYIŞIĞI
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Karar Tarihi
07.01.2021

Karar No.
2021

Kararın 
Konusu Meclis Tutanağı.

Belediye  Başkanı  Murat  GERENLİ,  Aza  Aytül  ÇİLOĞLU,  Leyla
GÜNCER,  Mustafa  Kemal  ÖZBEK,  İsmail  YURDATAPAN,  Fikri
ŞENTÜRK,   Kemal  PEKTAŞ,  Ayfer  KÜÇÜKHAN,  Deniz  ŞAHİN,
Görkem ŞİŞKO, Halime Gülcan AYIŞIĞI, İlhami Zafer GİRGİN, Tamer
ERMUT,  Mine  DİBEK,  Talat  AYDIN,  Arda  ÖZKAN,  Burcu
SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR, Ali AYDEMİR, Gökdeniz SEZER,
Ahmet  Eren  GÜRTEKİN,  Nihal  ORGAN,  Aysun  DEDEOĞLU,  Metin
ÖZKAN,  Ertan  BAYER,  Tunay  KANTÜRER,  Sedat  DEMİR,  Ömer
AYDIN

BELEDİYE MECLİSİNİN  2021 DÖNEMİ OCAK AYI TOPLANTISI
İKİNCİ BİRLEŞİM BİRİNCİ OTURUMUNA AİT MECLİS TUTANAĞIDIR.

Ocak 2021 ayı  mutad  toplantılarının  ikinci  birleşim birinci  oturumu için,  07.01.2021 Perşembe
günü,  saat:  18.00’de,  gündemde  yazılı  konuları  görüşmek  üzere,  Belediye  Başkanı  Murat
GERENLİ’  nin  başkanlığında,  yukarıda  adları  yazılı  üyelerin  iştiraki  ile  Lüleburgaz  Yıldızları
Kadın Akademisi Büyük Salonda toplandı.

Toplantıya aza’dan Günsel SOLAK, Darcan YILMAZOĞLU, Zeynep GÜNDÜZ ve Metin
KÜÇÜK’ ün mazeretine binaen, iştirak etmedikleri görüldü.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ekseriyetimiz vardır. Oturumu açıyorum.

 Gündemin  İkinci  maddesi  Plan  ve  Bütçe  Komisyonuna  havale  edilen  Yazı  İşleri
Müdürlüğünün  02.12.2021  tarih  ve  12765  sayılı  Belediye  Başkan  Yardımcısı  Ödeneği  konulu
yazısının görüşülmesi.  Buyurun Gülcan Hanım 

MECLİS KATİBİ  HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:

Plan ve Bütçe Komisyon Raporu 

 04.01.2021 tarihli Ocak ayı meclis toplantısında komisyonumuza havale edilen Yazı İşleri
Müdürlüğü’ nün 02.12.2020 tarih ve 12765 Sayılı Belediye Başkan Yardımcısı ödeneği konulu

yazısı ile ilgili komisyonumuz çalışmalarını tamamlamıştır.

5393  Sayılı  Belediye  Kanunu’ nun  49’ uncu  maddesinin  7.  Fıkrası  gereğince  Belediye
Başkan Yardımcısı olarak görevlendirilen meclis üyelerine, Belediye Başkanına verilen ödeneğin
2/3 ‘ ü miktarında, (2021 yılı içinde memur maaş katsayıları artışları uygulanmak suretiyle ) ücret
ödenmesi komisyonumuzca uygun görülmüştür.

Meclise arz olunur.

Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ahmet Eren Gürtekin,  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Arda Özkan,
Zeynep Gündüz.imza

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Plan ve Bütçe  Komisyonuna havale  edilen
Yazı İşleri Müdürlüğünün  02.12.2020 tarih ve 12765 sayılı Belediye Başkan Yardımcısı Ödeneği
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konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var
mı? Buyurun Ömer Bey.

AZADAN  ÖMER  AYDIN:  Sayın  başkan  Değerli  Meclis  üyeleri  plan  Bütçe
Komisyonundaki  arkadaşlardan  Ak  Parti  Grubu  adına  bir  ricamız  olmuştu.  Bu  ricamızın  tabi
komisyon  raporunda  kabul  görmediğini  görüyoruz.  Biz  Ak  Parti  Grubu  olarak  plan  Bütçe
Komisyonundaki mevcut arkadaşımızın da red verdiği gibi kesinlikle belediye personelindeki 363
kişi  arkadaşımızın  sözleşmesi  bitmediğinden  dolayı  böyle  bir  yani  iki  ve  üçüncü  madde  için
söylüyorum. Üçüncü madde için tekrar söz almaya gerek olmadığını düşünüyorum.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bence yoktur herhalde.

AZADAN ÖMER AYDIN: Yani böyle bir…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:   Ya da isterseniz alabilirsiniz.  En doğal  en
demokratik hakkınız.

AZADAN ÖMER AYDIN: Yok teşekkür ediyorum. Kısa kesmek adına söylüyorum. Böyle
bir  zammı  biz  uygun  görmüyoruz.  Lüleburgaz  Halkının  da  vicdanına  bırakıyoruz.  Teşekkür
ediyoruz. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  başka görüşü olan var  mı?  Buyurun Leyla
Hanım.

AZADAN LEYLA GÜNCER:  Leyla Güncer Belediye Başkan Yardımcısı olarak iki yıldır
görev yapıyorum. Şaşkınlıkla izliyorum şuanda. Bu sizin onayınıza sunulacak bir durum değildir.
Belediye başkan yardımcısı olarak Lüleburgaz halkının oyları ile seçildim. O yüzden de ben hesap
vereceksem, hesap vereceksek Lüleburgaz halkına hesap veririz ve örgütümüze hesap veririz. Sizin
bu şekilde kalkıp da söz almaya bile hakkınız yok. Haddinizi bilin. O yüzden de …

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: komisyon görüşü hakkında…

AZADAN LEYLA GÜNCER: şu anda bunları söylemek istiyorum.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT GERENLİ Başka  söz  almak  isteyen  olmadığına  göre
komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun
oyçokluğu ile birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim

Murat GERENLİ, Aza Aytül ÇİLOĞLU, Leyla GÜNCER, Mustafa Kemal ÖZBEK, İsmail
YURDATAPAN, Fikri ŞENTÜRK,  Kemal PEKTAŞ, Ayfer KÜÇÜKHAN, Deniz ŞAHİN, Görkem
ŞİŞKO,  Halime  Gülcan  AYIŞIĞI,  İlhami  Zafer  GİRGİN,  Tamer  ERMUT, Mine  DİBEK,  Talat
AYDIN, Arda ÖZKAN, Burcu SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR, Ali  AYDEMİR, Gökdeniz
SEZER,  Ahmet  Eren  GÜRTEKİN,  Nihal  ORGAN, Aysun DEDEOĞLU, Metin  ÖZKAN, Ertan
BAYER, Tunay KANTÜRER, Kabul, 
Sedat DEMİR, Ömer AYDIN, Red

Gündemin  Üçüncü  maddesi  Plan  ve  Bütçe  Komisyonuna  havale  edilen  Yazı  İşleri
Müdürlüğünün  02.12.2021  tarih  ve  12764  sayılı  Huzur  Hakkı  Ödemeleri  konulu  yazısının
görüşülmesi.  Buyurun Fikri Bey 
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MECLİS KATİBİ  FİKRİ ŞENTÜRK:

Plan ve Bütçe Komisyon Raporu 

 
04.01.2021 tarihli Ocak ayı meclis toplantısında komisyonumuza havale edilen Yazı İşleri

Müdürlüğü’ nün 02.12.2020 tarih ve 12764 Sayılı Huzur Hakkı Ödemeleri konulu yazısı ile ilgili
komisyonumuz çalışmalarını tamamlamıştır.

5393 Sayılı  Belediye  Kanunu’ nun 32’inci  maddesinde;  ‘’ Meclis  Başkan ve Üyelerine,
Meclis  ve komisyon toplantılarına katıldıkları  her gün için,  39’ uncu madde uyarınca,  Belediye
Başkanına  ödenmekte  olan  aylık  brüt  ödeneğin,  günlük  tutarının  üçte  birini  geçmemek  üzere,
Meclis tarafından belirlenecek miktarda huzur hakkı ödenir.’’ Hükmü gereğince, Meclis Başkan ve
Üyelerine,  Meclis  ve  komisyon  toplantılarına  katıldıkları  her  gün  için,  Belediye  Başkanına
ödenmekte  olan  aylık  brüt  ödeneğin,  günlük  tutarının  üçte  biri  miktarında  ücret  ödenmesi
komisyonumuzca uygun görülmüştür. Meclise arz olunur.

Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ahmet Eren Gürtekin,  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Arda Özkan,
Zeynep Gündüz.imza

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Plan ve Bütçe  Komisyonuna havale  edilen
Yazı İşleri Müdürlüğünün  02.12.2020 tarih ve 12764 sayılı Belediye Başkan Yardımcısı Ödeneği
konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var
mı? Tekrar almak istiyorsunuz. Buyurun Ömer Bey. peki… bakın Ömer Bey Komisyon görüşü
hakkında. 

AZADAN ÖMER AYDIN: tabi kesinlikle..

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Kişisel konuşmalara girmeyelim lütfen.

AZADAN ÖMER AYDIN: Ama Leyla Hanım’ ı keşke bu şekilde uyarsaydınız başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Uyardım. Duydunuz.

AZADAN ÖMER AYDIN: uyarıları dikkate almadı ama ben alacağım.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT GERENLİ:  Hayır  kesildi  konuşma  ondan  sonra  da
oylamaya geçildi.

AZADAN ÖMER AYDIN:  uyarıları dikkate almadı ama ben alacağım. Meclisin ahenkini
bozmamak için. Ben tekrar üçüncü madde olan bu huzur hakkı ve diğer ödemelerle alakalı, yine
sözleşmesi bitmediği için arkadaşlarımızın, zamları belli olmadığı için Ak Parti Grubu adına tabi
bunu tekrar  red ediyoruz.  Bizim hepimiz  burada seçilmiş  Belediye  Meclis  üyesiyiz.  Ben Leyla
Hanımın şahsına…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Konuyu kişiselleştirmeyelim.

AZADAN ÖMER AYDIN: Ama Cevap vermek gerekiyor başkanım.şahsına… 

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ:komisyon  görüşü  hakkında  yorumunuzu
bekliyorum. Red ediyorsunuz..

AZADAN ÖMER AYDIN: peki o zaman ben gündem dışı söz alırım.
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BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Komisyon raporu ile ile ilgili Başka söz almak
isteyen  olmadığına  göre  komisyon  raporunu  oylarınıza  sunuyorum.  Kabul  edenler?  Kabul
etmeyenler? Meclisçe mevcudun oyçokluğu ile birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim
Murat  GERENLİ,  Aza  Aytül  ÇİLOĞLU,  Leyla  GÜNCER,  Mustafa  Kemal  ÖZBEK,  İsmail
YURDATAPAN, Fikri ŞENTÜRK,  Kemal PEKTAŞ, Ayfer KÜÇÜKHAN, Deniz ŞAHİN, Görkem
ŞİŞKO,  Halime  Gülcan  AYIŞIĞI,  İlhami  Zafer  GİRGİN,  Tamer  ERMUT, Mine  DİBEK,  Talat
AYDIN, Arda ÖZKAN, Burcu SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR, Ali  AYDEMİR, Gökdeniz
SEZER,  Ahmet  Eren  GÜRTEKİN,  Nihal  ORGAN, Aysun DEDEOĞLU, Metin  ÖZKAN, Ertan
BAYER, Tunay KANTÜRER, Kabul, 
Sedat DEMİR, Ömer AYDIN, Red

Gündemin dördüncü maddesi Sosyal Hizmetler Komisyonu ile Komisyon Başkanlarından
oluşan  Komisyona  Ortaklaşa  havale  edile  Sosyal  Destek  Hizmetleri  Müdürlüğünün  03.12.2020
tarih ve 12793 sayılı Yönetmelik Değişikliği (Çocuk Hakları Birimi) konulu yazısının komisyon
raporunun görüşülmesi.  Buyurun Gülcan Hanım 

MECLİS KATİBİ  HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:

KOMİSYON RAPORU

Sosyal Destek Hizmetleri Müdürlüğünün 03.12.2020 tarih ve 12793 sayılı Yönetmelik 
Değişikliği (Çocuk Hakları Birimi) yazısı, Belediye Meclisinin 04.01.2021 tarihli toplantısında 
Komisyonlarımıza havale edilmiş olup komisyonlarımızın 06.01.2021 tarihinde gerçekleştirdiği 
toplantıda;

· Lüleburgaz Belediyesi Sosyal Destek Hizmetleri Müdürlüğü Yönetmeliğinin

“5.Madde: Organizasyon Yapısı” maddesine;

“5.6. Çocuk Hakları Birimi”

· “8.Madde: Müdürlüğün Ana Faaliyet Sorumlulukları” maddesine;

“8.5 Çocuk Hakları Birimi Hizmetlerinin Projelendirilmesi ve Gerçekleştirilmesi”

· “9.2 Müdürün Ana Sorumlulukları ve Görevleri” maddesine;

“9.2.7. Çocuk Hakları Faaliyetlerinin Projelendirilmesi ve Gerçekleştirilmesi: Kentimizde yaşayan 
0-18 yaş arası çocukların, aile ve toplum içindeki bedensel, zihinsel, sosyal ve kültürel gelişimine 
yönelik hak temelli çalışmalar gerçekleştirilmesini, çocuk hakları konusunda farkındalık yaratacak 
çalışmalar yapılmasını ve etkinlikler düzenlenmesini sağlar.”

· “10.Madde: Sosyal Destek Hizmetleri Müdürlüğü Alt Birimlerinin Ana Sorumlulukları” 
maddesine;

10.6. Çocuk Hakları Alt Biriminin Ana Sorumlulukları

10.6.1. Çocuk Hakları Faaliyetlerinin Programlanması ve Gerçekleştirilmesi

10.6.2. Çocuk Hakları Faaliyetlerinin Paydaş ve/veya Gönüllü İşbirlikleri ile Gerçekleştirilmesi
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10.6.3. Hizmet Etkinliğinin Ölçümlenmesi ve Gerektiğinde İyileştirme Önlemlerinin Alınması

alt maddelerinin eklenerek, gerekli değişiklikler komisyonlarımızca uygun görülmüştür.

Meclise arz olunur.

Komisyon Başkanlarından Oluşan Komisyon ile Sosyal Hizmetler Komisyonu:

Ahmet  Eren  Gürtekin,  Fikri  Şentürk,  Aytül  Çiloğlu,  Ertan  Bayer,  Aysun  Dedeoğlu,  Burcu
Sabancılar, Deniz Şahin, Oğuz Kaan Kozar, AliAydemir, Metin Özkan, Zeynep Gündüz. imza

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Sosyal Hizmetler  Komisyonu ile Komisyon
Başkanlarından oluşan Komisyona Ortaklaşa havale edile Sosyal Destek Hizmetleri Müdürlüğünün
03.12.2020 tarih ve 12793 sayılı Yönetmelik Değişikliği (Çocuk Hakları Birimi) konulu yazısının
komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var mı? Olmadığına
göre  komisyon  raporunu  oylarınıza  sunuyorum.  Kabul  edenler?  Kabul  etmeyenler?  Meclisçe
mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.

Gündemin  beşinci  maddesi  Trafik  Komisyonuna   havale  edilen  Ruhsat  ve  Denetim
Müdürlüğünün 04.12.2020  tarih ve 12819 sayılı 10 nolu hat değişikliği konulu yazısının komisyon
raporunun görüşülmesi.  Buyurun Fikri Bey 

MECLİS KATİBİ  FİKRİ ŞENTÜRK:

TRAFİK KOMİSYONU RAPORU

2021 yılı Ocak Ayı 1. Meclis Toplantısında Komisyonumuza Havale Edilen Ruhsat ve 
Denetim Müdürlüğünün 04/12/2020 tarih ve 12819 sayılı yazısı ile ilgili komisyonumuz 
çalışmalarını tamamlamıştır.

Kırklareli Valiliği İl İdare Kurulunun 15/03/2005 tarih ve 272 sayılı kararı ve Bayındırlık 
İskan Bakanlığının 17/05/2005 tarih ve 383 sayılı onayı ile Lüleburgaz Belediyesi mücavir alanı 
içerisine alınan Ayvalı Köyünün; köy halkı tarafından belediyecilik hizmetlerinden 
faydalanmadıkları gerekçesiyle, kendi istekleriyle Lüleburgaz Belediyesi Mücavir Sahasından 
çıkma talepleri incelenmiş olup 07/02/2019 tarih ve 2019/33 karar nolu Meclis Kararı ile Ayvalı 
Köyü Lüleburgaz Belediyesi Mücavir Alanından çıkartılmıştır.

Alınan karar Çevre ve Şehircilik Bakanlığı Mekansal Planlama Genel Müdürlüğünün 
25/07/2019 tarih ve 390831201 Kırklareli İli Lüleburgaz Belediyesi Mücavir Alan konulu yazısı ile 
onaylanmıştır.

05.05.2019 tarih 2019/77 karar no'lu Şehiriçi Toplu Taşıma Araçları Güzergahının 
Güncellenmesi konulu Meclis Kararında yer alan 10 numaralı hat; Gidiş: İstanbul Caddesi - Edirne 
Caddesi - Eski Sanayi Sitesi - Hastane Yolu - Diş Hastanesi - Medikent Hastanesi - T.P.A.O. 
Lojmanları Önü - Şehit Rüstem Resul Perçin Özel Eğitim Mesleki Eğitim Merkezi Okulu - Derman 
Diyaliz Hastanesi - Trakya Balkan Hastanesi, Dönüş: Trakya Balkan Hastanesi - Derman Diyaliz 
Hastanesi - Şehit Rüstem Resul Perçin Özel Eğitim Mesleki Eğitim Merkezi Okulu - T.P.A.O. 
Lojmanları Önü - Medikent Hastanesi - Diş Hastanesi - Hastane Yolu - Eski Sanayi Sitesi - Edirne 
Caddesi - İstanbul Caddesi şeklindedir.

07/02/2019  tarih  ve  2019/33  karar  no’lu  Meclis  Kararı  ile  Ayvalı  Köyü  Lüleburgaz
Belediyesi Mücavir Alanından çıkartılması kararına istinaden yapılan incelemede 10 numaralı hat
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güzergahının Gidiş: İstanbul Caddesi - Edirne Caddesi – Eski Sanayi Sitesi - Medikent Hastanesi -
T.P.A.O. Lojmanları Önü - Lüleburgaz Kent Ormanı Dönüş: Lüleburgaz Kent Ormanı - T.P.A.O.
Lojmanları  Önü - Medikent Hastanesi - Eski Sanayi Sitesi  - Edirne Caddesi - İstanbul Caddesi
olarak revize edilmesinin uygun olacağı kanaatine katılanların oy birliği ile varılmıştır.

Meclise arz olunur.

Trafik Komisyonu: Burcu Sabancılar, Metin Özkan, Darcan Yılmazoğlu, Ömer Aydın.imza

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Trafik Komisyonuna  havale edilen Ruhsat ve
Denetim  Müdürlüğünün 04.12.2020  tarih ve 12819 sayılı 10 nolu hat değişikliği konulu yazısının
komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var mı? Olmadığına
göre  komisyon  raporunu  oylarınıza  sunuyorum.  Kabul  edenler?  Kabul  etmeyenler?  Meclisçe
mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.

Gündemin altıncı maddesi Plan ve Bütçe  Komisyonuna  havale edilen İnsan Kaynakları ve
Eğitim  Müdürlüğünün 17.12.202020  tarih ve 13359 sayılı geçici işçi konulu yazısının komisyon
raporunun görüşülmesi.  Buyurun Gülcan Hanım 

MECLİS KATİBİ  HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:

BELEDİYE MECLİS BAŞKANLIĞINA

İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün 17/12/2020 tarih ve 13359 sayılı yazısı, 
04/01/2021 tarihli Meclis Toplantısında Komisyonumuza havale edilmiş olup, Bütçe 
Komisyonumuzun 05/01/2021 tarihli toplantısında görüşülerek, aşağıdaki şekliyle karara 
bağlanmıştır.

Belediye ve Bağlı Kuruluşları ile Mahalli İdare Birlikleri Norm Kadro İlke ve Standartlarına
İlişkin Yönetmelik’in 24. maddesine istinaden, “Belediyelerde kullanılacak geçici işçi pozisyonları, 
belediyeler için belirlenen memur norm kadro standardı toplamının yüzde yirmisini geçmemek 
üzere bulunacak sayının yuvarlanması ve tam yıl esasına göre hesaplanması sonucu adam/ay 
sayısına göre meclis tarafından yıllık olarak belirlenir. Oranların hesaplanmasında sonucun tam sayı
çıkmaması durumunda, bulunan rakam kendinden büyük en yakın tam sayıya yuvarlanarak, geçici 
iş pozisyonu sayısı tespit edilir.” hükmü gereğince,

Belediyemizde 2021 yılında memur norm kadro standart toplamımız olan 266 sayısının, 
%20’si oranında geçici işçi çalıştırılabilmesi konusu ile ilgili olarak,

Belediyemizin memur norm kadro standart toplamı 266 sayısının %20’si 54’tür. 54 adet 
işçinin her birinin ihtiyaç durumuna göre, 2021 yılında 5 ay, 29 gün süre ile çalıştırılabilmesi için 
54x5.29=286 adam/ay geçici işçi ihdas edilmesi hususu Komisyonumuzca uygun görülmüştür.

Meclise arz olunur.

Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ahmet Eren Gürtekin,  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Arda Özkan,
Zeynep Gündüz.imza

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Plan ve Bütçe  Komisyonuna  havale edilen
İnsan Kaynakları ve Eğitim  Müdürlüğünün 17.12.2020  tarih ve 13359 sayılı geçici işçi konulu
yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var mı?
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Olmadığına  göre  komisyon raporunu  oylarınıza  sunuyorum.  Kabul  edenler?  Kabul  etmeyenler?
Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.

Gündemin yedinci maddesi Plan ve Bütçe  Komisyonuna  havale edilen İnsan Kaynakları ve
Eğitim  Müdürlüğünün 17.12.202020  tarih ve 13360 sayılı sözleşmeli personel konulu yazısının
komisyon raporunun görüşülmesi.  Buyurun Fikri Bey 

MECLİS KATİBİ  FİKRİ ŞENTÜRK:

BELEDİYE MECLİS BAŞKANLIĞINA

İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün 17/12/2020 tarih ve 13360 sayılı yazısı, tarihli 
Meclis Toplantısında Komisyonumuza havale edilmiş olup, Bütçe Komisyonumuzun 05/01/2021 
tarihli toplantısında görüşülerek, aşağıdaki şekliyle karara bağlanmıştır.

Belediyemiz Hukuk İşleri, Fen İşleri, Mali Hizmetler, Basın Yayın ve Halkla İlişkiler, İmar 
ve Şehircilik, Ruhsat Denetim, Temizlik İşleri Müdürlüklerinde; Mimar, Mühendis, Tekniker, 
Avukat, Veteriner ve Ekonomist unvanlı kadrolarda 5393 sayılı Belediye Kanununun 49'uncu 
maddesi gereğince, 01/01/2021-31/12/2021 tarihleri arasında Tam Zamanlı Sözleşmeli Personel 
olarak çalışmak isteyen personele: “Hazine ve Maliye Bakanlığı yayımlanacak “Mahalli İdare 
Sözleşmeli Personel Ücretleri” konulu genelgede 1/1/2021-31/12/2021 dönemi için tavan ücretin 
üzerinden net ödeme yapılması ve yıl içinde devlet memurlarına yapılan artışlarından 
faydalandırılmaları uygun görülmüştür.”

Ayrıca 12 tam zamanlı sözleşmeli personel dışında 2021 yılı içinde ihtiyaç duyulması, 
belediye ve şirket personeli giderlerinin bütçe gelirlerinin yüzde 40'nı aşmaması kaydıyla münhal 
bulunan 1 şehir plancısı, 1 veteriner sağlık teknisyeni, 1 tabip, 1 hemşire, 1 çocuk gelişimcisi, 1 
sağlık memuru ve 1 psikolog kadro unvanları için tam zamanlı sözleşmeli personel 
çalıştırılabileceği ve sayılan statülerde çalıştırılacak sözleşmeli personele Maliye Bakanlığı Bütçe 
ve Mali Kontrol Genel Müdürlüğünce yayımlanan “Mahalli İdare Sözleşmeli Personel Ücretleri” 
konulu genelge 1/1/2021-31/12/2021 döneminde her bir unvan için konan taban ücretten net ödeme 
yapılması yıl içinde devlet memurlarına yapılan artışlarından faydalanmalarının sağlanması 
hususları komisyonumuzca uygun görülmüştür.

Meclise arz olunur.

Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ahmet Eren Gürtekin,  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Arda Özkan,
Zeynep Gündüz.imza

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Plan ve Bütçe  Komisyonuna  havale edilen
İnsan Kaynakları ve Eğitim  Müdürlüğünün 17.12.202020  tarih ve 13360 sayılı sözleşmeli personel
konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var
mı? Olmadığına göre komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler?
Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.

Gündemin  sekizinci  maddesi  İmar  Komisyonu  ile  Sağlık,  Çevre  ve  Temizlik
Komisyonlarına ortaklaşa havale edilen Ruhsat ve Denetim Müdürlüğünün 17.12.2020  tarih ve
13361  sayılı  içkili  yer  bölgesine  dahil  edilme  talebi   konulu  yazısının  komisyon  raporunun
görüşülmesi.  Buyurun Gülcan Hanım 
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MECLİS KATİBİ  HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:

İmar Komisyonu ile Sağlık, Çevre ve Temizlik Komisyonları: Fikri Şentürk, Talat Aydın,
Kemal Pektaş, Tamer Ermut, Sedat Demir, Aytül Çiloğlu, Nihal Organ, İsmail Yurdatapan, 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İmar Komisyonu ile Sağlık, Çevre ve Temizlik
Komisyonlarına ortaklaşa havale edilen Ruhsat ve Denetim Müdürlüğünün 17.12.202020  tarih ve
13361  sayılı  içkili  yer  bölgesine  dahil  edilme  talebi   konulu  yazısının  komisyon  raporunu
dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var mı? Olmadığına göre komisyon
raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun oybirliği
ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.

Gündemin  dokuzuncu  maddesi  İmar  Komisyonuna  havale  edilen  İmar  ve  Şehircilik
Müdürlüğünün 21.12.2020  tarih ve 13472 sayılı uygulama imar planı değişikliği   konulu yazısının
komisyon raporunun görüşülmesi.  Buyurun Fikri Bey 

MECLİS KATİBİ  FİKRİ ŞENTÜRK:

İMAR KOMİSYON RAPORU

04/01/2021 tarihli meclis toplantısında müzekkeresi okunarak, komisyonumuza havale 
edilen evraklar hakkında, komisyonumuz çalışmalarını tamamlamıştır. Meclise arz olunur.

2021 YILI OCAK AYI MECLİS DÖNEMİ 1 NUMARALI EVRAK

18.12.2020 tarihli dilekçe ile Fikri AKDENİZ ve hissedarları tarafından Belediyemize 
yapılan müracaatta; İlçemiz Kocasinan (Hürriyet) Mahallesi sınırlarımız içerisinde, 390,39 m2 
yüzölçümüne sahip 163 ada, 2 parsel numaralı taşınmazın sahibi olduklarını belirterek, Blok Nizam,
5 katlı konut bölgesinde kalan taşınmaz için hazırlanan imar plan değişikliği teklifinin 
değerlendirilmesini talep etmişlerdir.

Evrak 04/01/2021 tarihli Meclis oturumunda görüşülerek, İmar Komisyonuna havale 
edilmiştir. Paftasında, yerinde ve raporunda yapılan incelemede;

163 ada 2 nolu parsel, 11.04.2001 tarih ve 15/8 sayılı Meclis Kararı ile onaylı imar planında 
Ayrık Nizam 5 kat iken; 06.09.2012 tarih ve 141 sayılı Belediye Meclis Kararı ile Blok Nizam 5 
kata dönüştürülmüş olup yapılan plan değişikliği ile söz konusu Blok Nizam 5 katlı yapılaşma 
hakkının kaldırılarak; Ayrık Nizam, 5 kat, %40 taban alanlı konut bölgesi olarak, 3194 sayılı İmar 
Kanunun 8/b maddesi ve 15.09.2020 tarihli Resmi Gazetede yayınlanan Plan Değişikliği Hakkında 
Yönetmeliğin 7. maddesinin 5. fıkrası gereği, 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği 
yapılmasının komisyonca uygun olacağı kanaatine varılmıştır.

İmar Komisyonu: Fikri Şentürk, Talat Aydın, Kemal Pektaş, Tamer Ermut, Sedat Demir, imza

BELEDİYE BAŞKANI  MURAT GERENLİ: İmar  Komisyonuna  havale  edilen  İmar  ve
Şehircilik  Müdürlüğünün  21.12.2020   tarih  ve  13472  sayılı  uygulama  imar  planı  değişikliği
konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var
mı? Olmadığına göre komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler?
Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.
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Gündemin onuncu maddesi Plan ve Bütçe  Komisyonuna  havale edilen Destek Hizmetleri
Müdürlüğünün 21.12.2020  tarih ve 13485 sayılı araç tahsisi konulu yazısının komisyon raporunun
görüşülmesi.  Buyurun Gülcan Hanım 

MECLİS KATİBİ  HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU RAPORU

Belediye  Meclisimizin  04/01/2021  tarihli  Meclis  Toplantısı’nda  müzekkeresi  okunarak
Komisyonumuza  havale  edilen  evrak  Komisyonumuzun  05.01.2020  tarihli  toplantısında
görüşülerek karara bağlanmıştır. Belediyemize ait  39 LY 258 plakalı  cenaze aracının  Ahmetbey
Belediyesi’ne 31 Mart 2024 tarihine kadar süreli tahsis yapılması konusu Komisyonumuzca uygun
görülmüştür.Meclise arz olunur.Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ahmet Eren Gürtekin, Ayfer Küçükhan,
Mine Dibek, Arda Özkan, Zeynep Gündüz.imza

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Plan ve Bütçe  Komisyonuna  havale edilen
Destek Hizmetleri Müdürlüğünün 21.12.2020  tarih ve 13485 sayılı araç tahsisi konulu yazısının
komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var mı? Olmadığına
göre  komisyon  raporunu  oylarınıza  sunuyorum.  Kabul  edenler?  Kabul  etmeyenler?  Meclisçe
mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.

Gündemin on birinci maddesi Plan ve Bütçe  Komisyonuna  havale edilen Destek Hizmetleri
Müdürlüğünün 21.12.2020  tarih ve 13498 sayılı araç alımı konulu yazısının komisyon raporunun
görüşülmesi.  Buyurun Fikri Bey 

MECLİS KATİBİ  FİKRİ ŞENTÜRK:

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU RAPORU

Belediye Meclisimizin 04/01/2021 tarihli Meclis Toplantısı’nda müzekkeresi okunarak 
Komisyonumuza havale edilen evrak Komisyonumuzun 05.01.2021 tarihli toplantısında 
görüşülerek karara bağlanmıştır.

Belediyemiz iş ve işlemlerinde kullanılmak üzere 1 adet cenaze aracının Destek Hizmetleri 
Müdürlüğü’nün 2021 bütçesinden karşılanmak üzere Devlet Malzeme Ofisi’nden alınması konusu 
Komisyonumuzca uygun görülmüştür. Meclise arz olunur.

Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ahmet Eren Gürtekin,  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Arda Özkan,
Zeynep Gündüz.imza

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Plan ve Bütçe  Komisyonuna  havale edilen
Destek Hizmetleri  Müdürlüğünün 21.12.2020  tarih ve 13498 sayılı  araç alımı konulu yazısının
komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var mı? Olmadığına
göre  komisyon  raporunu  oylarınıza  sunuyorum.  Kabul  edenler?  Kabul  etmeyenler?  Meclisçe
mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.

Gündemin on ikinci  maddesi Plan ve Bütçe  Komisyonuna  havale edilen Destek Hizmetleri
Müdürlüğünün 21.12.2020  tarih ve 13500 sayılı araç alımı konulu yazısının komisyon raporunun
görüşülmesi.  Buyurun Gülcan Hanım 
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MECLİS KATİBİ  HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONU RAPORU

Belediye Meclisimizin 04/01/2021 tarihli Meclis Toplantısı’nda müzekkeresi okunarak 
Komisyonumuza havale edilen evrak Komisyonumuzun 05.01.2020 tarihli toplantısında 
görüşülerek karara bağlanmıştır.

Belediyemiz Sosyal Destek Hizmetleri Müdürlüğü’nün iş ve işlemlerinde kullanılmak üzere 
1 adet kombivan aracın Destek Hizmetleri Müdürlüğü’nün 2021 bütçesinden karşılanmak üzere 
Devlet Malzeme Ofisi’nden alınması konusu Komisyonumuzca uygun görülmüştür.

Meclise arz olunur. Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ahmet Eren Gürtekin, Ayfer Küçükhan, 
Mine Dibek, Arda Özkan, Zeynep Gündüz.imza

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Plan ve Bütçe  Komisyonuna  havale edilen
Destek Hizmetleri  Müdürlüğünün 21.12.2020  tarih ve 13500 sayılı  araç alımı konulu yazısının
komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var mı? Olmadığına
göre  komisyon  raporunu  oylarınıza  sunuyorum.  Kabul  edenler?  Kabul  etmeyenler?  Meclisçe
mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.

Gündemin  on  üçüncü   maddesi  Plan  ve  Bütçe   Komisyonuna   havale  edilen  İnsan
Kaynakları  ve  Eğitim  Müdürlüğünün  04.01.2021   tarih  ve  117  sayılı  fazla  çalışma  ücretinin
belirlenmesi  konulu yazısının komisyon raporunun görüşülmesi.  Buyurun Fikri Bey 

MECLİS KATİBİ  FİKRİ ŞENTÜRK:
BELEDİYE MECLİS BAŞKANLIĞINA

İnsan  Kaynakları  ve  Eğitim  Müdürlüğü’  nün  04.01.2021  tarih  ve  117  sayılı  yazısı
04.01.2021 tarihli Meclis Toplantısında komisyonuma havale edilmiş olup, bütçe komisyonumuzun
05.01.2021 tarihli toplantısında görüşülerek karara bağlanmıştır. 

31.12.2020 tarihli  ve 31351 1. Mükerrer sayılı Resmi Gazete’ de yayımlanan 7258 sayılı
2021 yılı Merkezi Yönetim Bütçe Kanunu K Cetveli hükümlerince, 2021 yılında Zabıta ve İtfaiye
Müdürlükleri  personeli  429,  00  TL  aylık  maktu  fazla  çalışma  ücreti  komisyonumuzca  uygun
görülmüştür. 

Meclise arz olunur. 
Plan ve Bütçe Komisyonu:  Ahmet Eren Gürtekin,  Ayfer Küçükhan, Mine Dibek, Arda Özkan,
Zeynep Gündüz.imza

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Plan ve Bütçe  Komisyonuna  havale edilen
İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğünün 04.01.2021  tarih ve 117 sayılı fazla çalışma ücretinin
belirlenmesi  konulu yazısının komisyon raporunu dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz
almak isteyen var mı? Olmadığına göre komisyon raporunu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler?
Kabul  etmeyenler?  Meclisçe  mevcudun  oybirliği  ile  kabul  edilmiştir.  Teşekkür  ederim.
Gündemimizdeki maddeler burada sona erdi arkadaşlar. Gündem dışı söz almak isteyen var mı?

Buyurun Ömer Bey.

AZADAN ÖMER AYDIN: Sayın başkan, değerli meclis üyeleri biraz önce de söz aldığımda
belirttiğim gibi Ak Parti Grubumuz adına ikinci ve üçüncü maddelerde özellikle il söz aldığımda
belediye başkan yardımcılarının zammı, sonrasında belediye meclis üyeleri ve başkanın yapılacak
işte zammı… onunla alakalı  uygun standartlarda hani red etmemizin sebebini belirttim.  Plan ve
bütçe  komisyonundaki  arkadaşımız  da  zaten  not  alarak  reddini  düşmüştü.  Ama Leyla  Hanımın

10



verdiği cevabı kesinlikle belediye meclis  salonunun bu ahengine uymadığını düşünüyorum. Çok
gergin olduğunuzu yani şahsen kesinlikle grubumuz adına şahsi olarak…
 

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ:  Kişilerin  psikolojileri  hakkında  yorum
yapmayın lütfen, tamam.

AZADAN ÖMER AYDIN: Sürekli uyarıları bize yapıyorsunuz. Alıştık artık da başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Alışın artık, tamam.

AZADAN ÖMER AYDIN:  Biz şahsen bir şey yapmadık, şahsen hiç bir şey söylemedik.
Buradaki belediye meclis üyeleri de…

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT GERENLİ:  Lütfen  bana  dönüp  konuşun.  Bana  dönüp
konuşun lütfen, tamam.

AZADAN ÖMER AYDIN:  Başkanım aynı  uyarıları  bizim grubumuz  dışındaki  belediye
meclis üyelerine de yapınız. Bu uyarları daha önceki toplantılarda da söyledim

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Sizden başka konuşan yok ama buyurun siz
bana doğru konuşun. Meclis başkanına doğru yapılır hitaplar. Buyurun.

AZADAN ÖMER AYDIN:  peki sayın başkanım. Bunu daha önce belirtmiştik biz de. Biz
buradaki zammın kesinlikle Leyla Hanım’ ın şahsına ya da herhangi bir belediye meclis üyesinin
şahsına böyle olduğunu belirtmedik. Biz sadece zamanlamanın yanlış olduğunu söyledik.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ömer Bey, Ömer Bey.

AZADAN ÖMER AYDIN: Bu kadar uzatmak istemiyorum.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Ömer Bey, cevap verebilir miyim Ömer Bey.

AZADAN ÖMER AYDIN: Tabi, buyurun.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Biraz yasalardan ve mevzuatlardan haberiniz
vardır  değil  mi?  Umarım biliyorsunuzdur.  Siz  meclis  üyesisiniz.  Öncelikle  şunu  söyleyeceğim.
Toplu iş sözleşmesi öyle ya da böyle bitecektir. En son yüksek hakeme kadar gider ve gerekirse
orada biter ve sonucunda ücretler belirlenir ve o süre içerisinde arkadaşlarımız ücretlerini almaya
devam  edeceklerdir,  geriye  dönük  de  haklarını  alacaklardır.  Şu  müzekkereye  red  oyu  vererek
belediye başkan yardımcılarının ücret almasını engelleyeceksiniz. Ücret almayacaklar. Diyorsunuz
ki, kararla ilgili netleşene kadar olmasın. Altı ay sürebilir bu. Altı ay boyunca ücret almayacaklar.
Bu emek hırsızlığı değil mi? Hiçbir ücret almayacaklar. Buradaki vereceğiniz karar üçte iki artacak
mı?  artmayacak  mı?  kararıdır.  Bununla  ilgili  yorum  yapabilirsiniz.  Almasınlar  yorumu
yapamazsınız.  Eğer almasınlar  denir  ise altı  ay sürecek ise bu süreç sizin dediğiniz  gibi altı  ay
boyunca  ücret  almayacaklar  demektir.  Nerede  kalıyor  emeğin  karşılığı?  Anlatabildim  mi  Ömer
Bey? Başka söz almak isteyen var mı? Buyurun Leyla Hanım.

AZADAN LEYLA GÜNCER: Şimdi şahsım adına …

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Kişisel değil bana lütfen. 
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AZADAN LEYLA GÜNCER: Tamam başkanım. Şimdi şahsıma olmadığı söyleniyor fakat
Ak Parti Grubu adına söz alındı. Başkan yardımcısı olarak bir tek ben varım. Problem değil.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Kişisel konuşmayalım.

AZADAN LEYLA GÜNCER:  Başkanım.  Ben  tercihimi  Lüleburgaz’ a  hizmet  etmekten
yana kullandım. O yüzden de söylenen ve oraya yazılan ağır geldi. Ayrıca benim adımın üzerinden,
partimin üzerinden ve şuanda işçilerimin üzerinden bu şekilde bir şov yapılması beni üzüyor.

BELEDİYE BAŞKANI  MURAT GERENLİ:  Bunu  geçen  hafta  da  konuşmuştuk,  geçen
oturumda  bir  daha  bu  konulara  girmemize  gerek  yok,  yeterince  yapılan  yapıldı.  Kamuoyunun
vicdanda her şey.

AZADAN LEYLA GÜNCER::  Biz başkanımızla, başkan yardımcılarımızla, meclisimizle,
müdürlerimizle, çalışanlarımızla Lüleburgaz halkını çok iyi yönetiyoruz. Hiçbir endişeleri olmasın.
O yüzden de zaten meclis çoğunluğumuz, bakın güven unsuru varsa eğer..

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Bana dönün lütfen Leyla Hanım, lütfen bana
karşı…

AZADAN LEYLA GÜNCER:  Güven unsuru da vardır. O yüzden bunun tartışılması  ve
burada şov yapılmasını istemiyorum. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Lüleburgaz halkı demokratik şekilde kararını
vermiştir diyorsunuz. Çok teşekkür ederim Başka söz almak isteyen var mı? Buyurun Tamer Bey.
Tercihini yapmıştır. Tercihi ile yüzleşmek Lüleburgaz halkının bileceği iştir.

AZADAN TAMER ERMUT: Değerli başkanım, değerli meclis üyesi arkadaşlarım hepinize
merhabalar.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Merhaba.

AZADAN TAMER ERMUT: Tabi bu hususta küçük bir katkıda bulunup bu konunun ben
artık  kapanmasını  önereceğim.  Şimdi  bir  konuda Ömer arkadaşımız  tebrik  ediyorum.  On sekiz
yıldır  iktidarda  olan bir  partinin mensubu olarak  ben kendisinden başka işçi  hakkı  savunan bir
partili görmedim. Bu işçi hakkını savunma aşkı nereden ve nasıl geliyor? Neden bu noktaya geldik?
Kaldı  ki  mecliste  tartıştığımız  hususlarda  karar  verdiğimiz  konularda  dahi  malzeme  olabilecek
noktaya  kadar  savunuyoruz.  Bana  düşmez  ama  şahsi  fikrim,  kimsenin  şüphesi  olmasın  burada
belediye  başkanı,  belediye  yönetimi  ve  meclis  üyeleri  işçinin  karşısındaymış  gibi  bir  hava
estiriliyor. Bu havaya dimdik buradayız. Asla da izin vermeyiz. Sayın başkanım ben biraz gündemi
değiştirmek istiyorum aslında. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet.

AZADAN  TAMER  ERMUT:  Başka  bir  konuda  söz  alacağım.  Bu  aslında  benim
gündemimde  olan  bir  konu  değil  idi  ama  bu  diyaloga  istinaden  görüşümü  belirtmek  istedim.
Gündem şu hayatımızda siyasal,  ekonomik bir takım gündemlerle her güne uyanıyoruz. Bu gün
pandemi hayatımızın ortak noktasına geldi oturdu. Bu gün de pandemi ile uğraşıyoruz. Fakat bir şey
öğrendik.  Maske,  mesafe ve temizlik  kurallarına  uyarsak bunun üstesinden gelebileceğimizi,  bu
hastalığa nasıl  yakalanmayacağımızı,  bu hastalığa yakalanırsak neler yapacağımızı  ve atlattıktan
sonra neler olacağı konusunda hepimiz bilgi sahibiyiz. Yani bunun önlemini alabiliyoruz ve bunun
ile  ilgili  bir  takım  teşebbüslerde  bulunabiliyoruz.  Bizim  hayatımızda  olması  gereken,
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gündemimizden düşürmemiz gereken, düşmemesi gerektiğini düşündüğüm aslında çok önemli bir
husus var. Bu da deprem. Bunun ile ilgili kısmi teknik çok fazla detaya girmeden kısmen de öneri
babında, yani tavsiye babında bir takım fikirlerim olacak. Kıs bir zamanınızı bana ayırırsanız ve
dinlerseniz teşekkür ederim. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Elbette. 

AZADAN  TAMER  ERMUT:  Başkanım,  Lüleburgaz  özelinde  depreme  gelmeden  önce
tarihsel anlamda kuzey Anadolu fay hattı ile ilgili bir risk var bölgemize yakın bölgede ve şuan da
yaşadığımız kuşak deprem gören bir  kuşak değil.  1999 depreminde İzmit  depremi ile  bölgemiz
bunun  aslında  küçük  bir  sınamasını  yaptı  ama  korku  imparatorluğu  yaratmak  istemiyorum.
Beklenen deprem ve Lüleburgaz’ ın buna olan yakınlığı itibariyle biraz riskli bir bölgedeyiz. Bunun
da en önemli sebebi bu konuda teknik konularda hakim olan arkadaşlarım bana hak vereceklerdir.
Maalesef Lüleburgaz zemin koşulları bizim beklemiş olduğumuz deprem için çok uygun koşullar
değil. Bahsettiğimiz hat Marmara Ereğlisi bu sosyal medyada da gündeme yansıdı. Bununla ilgili
çok  fazla  teknik  detaya  girmeyeceğim.  Otuz  yılda  bir  6.4  ve  özür  dilerim  maksimum  6.4
seviyesinde  deprem  üreten  bir  hattan  bahsediliyor.  Bunun  dışında  bir  ikinci  risk,  bölgemize
yakınlığı itibariyle söylüyorum. Ganos fayı. Şarköy- Mürefte arasında bulunan bir fay. Aynı şekilde
bir ikinci risk de orası. Yapılan bir hata var. Bu benim şahsi düşüncem . 1996 yılından kalma bir
deprem bölgeleri haritası diye dört dereceden oluşan bir harita yapıldı. Eski Bayındırlık ve İskan
Bakanlığı tarafından. Bu haritaya karşı biz tepkilerimizi göstermiştik. Orada faya uzaklık yakınlık
anlamında birinci, ikinci, üçüncü ve dördüncü diye sınıflandırılmıştı. Bu şuna sebep oluyor. İnşaat
mühendisi arkadaşlarımız statik hesaplar yaparken, dördüncü derece deprem bölgesi kriterleri ve
verilerini uygulamak zorunda kalıyorlar. Lüleburgaz özelinde bunu değerlendirirsek, aslında bu çok
gerçekçi bir harita değil. Çünkü Lüleburgaz’ ın en kuvvetli zemini maalesef kil.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet.

AZADAN TAMER ERMUT:  dolayısıyla  deprem dalgaları,  özellikle  seconder  dediğimiz
ikinci derece deprem dalgaları yıkıcı sebep, yıkılmaya sebebiyet veren deprem dalgaları bu zemin
koşullarına  mukavemet  gösterecek  zemin  yapısı  değil.  Burasını  çok  uzatmayayım.  Beklenen
depremin  Lüleburgaz  özeline  geldiğimizde  kuşbakışı  itibariyle;  mesafemiz,  zemin  koşullarımız
Lüleburgaz’ a bir zarar verme ihtimalinin yüksek olduğu gibi bir takım sonuçlar doğuruyor. Şimdi
bizim yapmamız  gereken şeyler  var. Kaldı  ki  yapılan  bir  takım çalışmalarda  deprem öncesinde
yapılan  bir  takım çalışma  ve  ekonominin  eğer  kat  sayısı  bir  ise  aynı  şeyi  gidermenin  deprem
sonrasında maliyeti maalesef sekize çıkıyor. Dolayısıyla bizim depremden önce bir takım şeyleri
önlem almamız gerekiyor. Bu konuda tekrar söylüyorum, tavsiye niteliğinde şeyler olacak. Bizim
bireylerden, apartman yöneticilerinden Vali beyimize kadar herkesin bir takım sorumlulukları var.
Bu sorumluluklar  çerçevesinde adımlar  atmamız  gerekiyor. Bir  şansımız var kendisi  de burada.
İtfaiye Müdürü Ceyhun bey ile küçük bir  toplantımız oldu. Orada bazı konularda hatta bir  çok
konuda belediye olarak bir çok şeye hazırlıklı olduğumuzu görmüş olmak beni mutlu etti. Tabi bu
süreç  devam  ediyor.  Bu  işin  eğitim  ayağı,  ekipman  ayağı,  deprem  öncesi,  deprem  anındaki
müdahaleler vesaire konusunda çok ciddi hazırlıklarımız var. Ama daha önemli bir şey var yine
Ceyhun Bey özelinde bizim deprem anında müdahale edebilecek eğitim anlamında yetkinlik sahibi
olduğumuz bir durum söz konusu. Yani bizim insanlara deprem anında, deprem esnasında neler
yapabileceği  konusunda  eğitim  verebileceğimiz  bir  kadroya  sahibiz.  Bunları  kullanmamız
gerektiğini… Onun dışında  sizin  yapmış  olduğunuz  bir  takım hazırlıkları  biliyorum.  Toplanma
bölgeleri, deprem anında sizin ve diğer çalışan arkadaşların…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Lüleburgaz, özür dilerim araya giriyorum ama.
Lüleburgaz Afet Koordinasyon Merkezine kadar her şeyimiz hazır. 
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AZADAN TAMER ERMUT: Evet. Aslında söz alma amacım şuydu. Benim bireysel olarak
şunu  yapalım,  bunu  yapalım  deme  şansım  yok  ama  depremin  hayatımızın  hiçbir  aşamasında
gündemimizden düşmemesi gerektiğini ve bu konuda her gün..

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Her an karşımıza çıkabilecek bir şey.

AZADAN TAMER ERMUT:  Bir  hareket  yapmamız  gerektiğini  düşünüyorum.  Naçizane
tavsiyem, sizin önderliğinizde belediye meclis üyeleri, belediye çalışanları hep birlikte bir ortam
oluşturup,  gerekli  durumda  sürekli  deprem,  yarın  sabah  deprem  olacakmış  gibi  bir  çalışma
komisyonu, çalışma ortamı oluşturup sürekli bu konularda diyalog halinde olup bir takım önerilerle
fikirlerimizi geliştirebiliriz. Hepinize sabrınızdan dolayı teşekkür ederim.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT GERENLİ:  Ben  teşekkür  ederim.  Önemli  bir  konu
gerçekten.  Dediğiniz gibi pandemi geçecek ama afetlerle  her zaman karşı  karşıya kalabileceğiz.
Doğal afetlerden biri de deprem dediğiniz gibi ve Türkiye de deprem gerçeği ile yaşayan bir ülke.
Yakın bölgemizde aynen söylediğiniz gibi Marmara Ereğlisi’ nden dolayı çok fazla etkilenecek ve
özelikle  zemin  yapımız  buna  çok  müsait.  Biz  Lüleburgaz  Belediyesi  olarak  hazırlıklarımızı
yapıyoruz. Bunun ötesinde sivil toplumunda bunun içerisinde olması ve o anda panik havasında
değil  de gerçekten  bilimsel  olarak  olaya  yaklaşıp gerçekten  serin kanlılık  ile  bir  canımızı  daha
kurtarabilecek  durumda  olmak  umarım  bunu  hiçbir  zaman  yaşamayız.  Bizim  de  en  çok  arzu
ettiğimiz şey eğer sivil toplumdan, Lüleburgaz halkından, odalarımızdan, meslek örgütlerimizden
böyle talepler  gelir  ise müdürüm ile  karşı  karşıya göz göze geliyorum seve seve biz  bu işlerin
içerisine  girmeye  ve  afete  en  hazırlıklı  şekilde  çalışmaya  hazırız.  Teşekkür  ederim.  Başka  bu
konuda  ya  da  herhangi  bir  konuda  söz  almak  isteyen  var  mı?  Buyurun  Ömer  Bey.  Pardon
görmedim. Buyurun Tunay Bey.

AZADAN  TUNAY KANTÜRER:  Sayın  başkan,  meclis  üyesi  arkadaşlarımız  hepinize
merhaba.

 BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Merhaba.

AZADAN  TUNAY  KANTÜRER:  Konu  gündem  dışı  ya  ben  baya  dışarıya  çıkmak
eğilimdeyim.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ama Lüleburgaz gündeminin dışına çıkmayın
sevili Tunay Bey. 

AZADAN TUNAY KANTÜRER: Yok Lüleburgaz gündeminin dışına değil. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam.

AZADAN TUNAY KANTÜRER: Aşık Veysel’ in bir dörtlüğü, son bir dörtlüğü. Hüsrevan-ı
Adil Nerede tahtı. Hüsrevan-ı Adil ölümsüz ruh, ölümsüz ruhun adaleti. Kim nerde diye soruyor.
Süleyman  Mührünü  kime  bıraktı.  Resul-ü  Ekrem,  Resul-  ü  Ekrem’  den  kastı  peygamberimiz.
Kanunu Haktı. Her ömrün sonunda bir feryat gördüm. Her ömrün sonunda bu ömrü nasıl geçirdim
diye bir ah. Aşık Veysel gibi tipler hayatı sürekli sorgulayan, nasıl yaşanmalı, neyi eksik yaşadık
neyi daha tamam yaşarız diye… Özünde de bir sakin olun. Aşık Veysel’ in dediği bu. Bir sakin olun.
Bir ağırlaşın falan.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Peki mesaj alındı. 
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AZADAN TUNAY KANTÜRER:  bu  mecrada  beni  son  derece  irite  eden  şeyler  vardır.
Benim emekçim, benim işçim diye bir cümle başladığı anda…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bravo. 

AZADAN  TUNAY KANTÜRER:  Dehşete  düşüyorum.  Neden?  Çok  sahte  buluyorum,
benim emekçim, benim işçim falan söylemlerini sahte buluyorum. Ama hiçbir teklifi, hiçbir öneriyi
hiçbir fikri de değersiz saydığım anlamına da gelmez bu. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Çok güzel. 
AZADAN TUNAY KANTÜRER: Ancak öyle başlayınca böyle bir geriliyorum yani. Benim

işçim, benim emekçim deyince geriliyorum. Uzunca bir süredir benim hiçbir  sosyalist,  kominist
arkadaşlarımın  benimsemediği  bir  şey bu ama sendikacılardan çok özel  bir  talebim var  benim.
Hiçbir zaman da gerçekleşmeyecek biraz ütopik bir şey. Bir işyeri var bir de sendika var. İşyerinin
bütün bilançosunu, bütçesini o sendikanın hakim olması gerektiğini düşüyorum. Gelecek tartışacak.
Koy bakalım arkadaşım senin bütçen nedir? Burada benim payıma düşen nedir?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Kutluyorum.

AZADAN  TUNAY KANTÜRER:  Ama  en  az  işyeri  sahibi  kadar  olaya  vakıf  olacak,
taleplerini ona göre sıralayacak. Bu şimdiye kadar hiç gerçekleşmedi. Hep talep etmek var, peki bu
işyeri sahibi, işverenin gücü, bilançosu filan nedir? Şuraya kadar vardırabilir aslında, diyebilir ki
sendika  işverene  şu,  şu,  şu  yatırımlarından  vaz  geçeceksin.  Bize  şunları,  şunları  vereceksin.
Mantıklı bir gerekçe bulup bunu da talep edebilir. Ama o bütçeye dair fikir sahibi olması gerekiyor.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Özür diliyorum. Araya giriyorum ama keşke
sendikalara biz bütçelerimizi de versek. Gerçekleşen bütçelerimizi, harcama kalemlerimizi…

AZADAN TUNAY KANTÜRER: Evet, evet tam da onu kastediyorum başkanım. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Keşke bu şekilde olsa.

AZADAN  TUNAY  KANTÜRER:  Evet  ama  onlar  da  ciddiyetle,  en  az  sizin  kadar
hassasiyetle o bütçeyi inceleyecekler. Ona göre belirleyecekler.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Evet Tunay Bey. Belediyenin gelirleri  belli.
1981 yılından itibaren belediye gelirleri ile ilgili yapılmış hiçbir yasal düzenleme yok. 1981 yılında
itibaren belediye gelirlerini arttıracak hiçbir şey yok. Tahakkuk, tahsil oranları belli. Vatandaşımızın
yaşadığı ekonomik sıkıntılar belli. Bu ekonomik sıkıntılar içerisinde tahakkuk, tahsil oranlarımız
düşüyor.  İller  Bankası  ödeneklerinin  ne  olacağını  kestiremiyorsunuz  ve  belediyelerin  az  önce
söylediğiniz  gibi  bütçelerinin  gerçekleşen  bütçelerinin  yüzde  kırkından  daha  fazlasını  personel
giderlerine harcayamazlar. Öngörülemeyen bir harcama ile ilerlememiz mümkün değil ya bu kamu
zararı olur. İşçimize kadar yansır, çalışma arkadaşlarımıza kadar yansıtılır ya da işten çıkartmalara
kadar  gider  ki  hiç  bunu  kullanmak  bile  istemiyorum.  Ağzımdan  çıkartmak  istemiyorum çünkü
üreten bir belediye olmak istiyoruz. 

AZADAN TUNAY KANTÜRER: Tam da bunu kastediyorum başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Bu bakış açısı taşerona götürür belediyeleri.
Çok  tehlikeli  bir  duruma gider.  Biz  emeğin  hakkını  alın  teri  kurumadan  vermek  ve  gerçekten
sürdürülebilir  ücret  politikaları  ile bunu devam ettirmek ve üreten bir belediye olmak istiyoruz.
Emeğin yanında olmak budur aslında.
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AZADAN TUNAY KANTÜRER:  Peki başkanım. Şunu söyleyeyim herhangi bir sendika
gelip şu bütçeyi göreyim…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Asla. 

AZADAN TUNAY KANTÜRER: Demedi değil mi?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ : O verdi sen de ver, bu verdi sende ver.  
 
AZADAN TUNAY KANTÜRER: İşte bu mantık olmaz.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ : Evet. 

AZADAN TUNAY KANTÜRER:  Bu mantık  yürüyebilir,  sürdürülebilir  bir  mantık  değil
aslında. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ben diyorum iki yıl sonrasına…

AZADAN TUNAY KANTÜRER:  ondan sonra arkasından şey geliyor işte,  benim işçim,
benim emekçim filan. Bu söylemler çok popüler ya. Popüler ama karşılığı olmayan söylemler bir
çoğu. O bütçeyi görecek…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet. Ben bir sonraki…

AZADAN TUNAY KANTÜRER: O Bütçeyi görecek. Bu bütçenin içinde bana düşen şudur

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet.

AZADAN TUNAY KANTÜRER: ben şunu istiyorum diyecek. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bu çok net. Zaten bunun üzerinden konuşalım
istiyorum ben de. Çok teşekkür ederim.

AZADAN TUNAY KANTÜRER: Rica ederim. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Başka söz almak isteyen var  mı* Buyurun
Ömer Bey.

 AZADAN  ÖMER  AYDIN:  Başkanım  bu  ayki  son  toplantımız.  Pazartesi  günü  ilk
toplantımızı  gerçekleştirdik.  Ak Parti  Grubu olarak son konu ile alakalı  temennimiz Lüleburgaz
Personel Anonim Şirketi’ndeki çalışanların bir dahaki ayki toplantımıza kadar en azından inşallah
ümit ediyoruz ki sözleşmesinin bitmesi..

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Hiçbir sözleşme ortada kalmaz.

AZADAN ÖMER AYDIN:  Lüleburgaz Personel Anonim Şirketi ve aileleri ve Lüleburgaz
Belediyesi’ ndeki tüm çalışanlar, tüm emekçiler güler ise Lüleburgaz güler başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Elbette. Hep onu istiyoruz.
AZADAN ÖMER AYDIN: bu konuyu kapatıyorum grubumuz adına.
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BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ:  Tamam.  Tüm  Lüleburgaz’  ın  gülmesini
istiyoruz.  Az  önce  Tunay  Bey’  in  de  söylediği   gibi  sürdürülebilir  ücret  politikaları  ile
yürütülebiliriz.  Ancak  Lüleburgaz’  da  insanların  yüzünün  de  gülmesi  de.  Hizmet  de  üretmek
zorundayız. Önümüzde maalesef yaşanan bu ekonomik sıkıntılardan dolayı çok ciddi bir durum var.
Biz  buraya  getirmedik  ülkeyi.  Belediyenin  gelirlerinin  ne  durumda olduğunu ben de,  sizler  de
biliyorsunuz. Lütfen biz buraya getirmedik. 

AZADAN ÖMER AYDIN: Bu konuya cevap vermeyeceğim artık başkanım. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: ve biz burada üreten…

AZADAN ÖMER AYDIN: Genel siyaset yapmaya devam edin.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Genel siyasetten bahsetmiyorum Lüleburgaz’
dan bahsediyorum.

AZADAN ÖMER AYDIN: Bu konuyu kapattım ben grubumuz adına.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Üreten belediye, tamam. 

AZADAN ÖMER AYDIN: Siz anlatın. Ben başka bir konuya geçeceğim daha sonra. 

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ:  siz  daha  sonra  bunu  basın  açıklaması
yapabilirsiniz. Ben üreten belediye, üreten, hızla ekonomisi büyüyen ve hakça bölüşen bir düzen
için  mücadele  ediyorum.  Hakça  bölüşebilmek  için  de  üretmemiz  ve  ekonomimizi  büyütmemiz
gerekir. Benim elimdeki kaynaklar belli iken bunu nereye harcayabileceğim belli iken… Bunu da
diyebilirim  benim dolar  ile  işim yok.  Ama ben böyle  bir  bakış  açısına  sahip  değilim.  Olabilir
konuşabiliriz.  Ama  önümüzü  görmemiz  lazım.  Ülkenin  ekonomisinin  önünü  göremiyorum.
Belediye gelirlerinin ne olacağını göremiyorum. Yarın öbür gün ödeyemeyeceğim maaşların nasıl
sözünü  verebilirim.  Ben  hayatım  boyunca  yapmayacağım  işin  sözünü  vermedim.  Alnının  teri
kurumadan  ödemek  benim  namus  borcumdur.  Benim  siyasetteki  ve  benim  bu  ülkedeki  var
oluşumun en önemli sebeplerinden biri de budur. Emek mücadelesi içinde büyümüş bir insanım
ben. İlkokul öğretmeni bir babanın çocuğuyum ben. O yüzden lütfen burada ucuz, popülist şeylerde
gündemi daha fazla uzatmayalım. Yeter artık. Eğer söyleyeceğiniz son bir söz varsa söyleyin, daha
sonra kapatacağım ben de.

AZADAN ÖMER AYDIN: Ben zaten konuyu kapattım başkanım.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam. Teşekkür ediyorum o zaman konuyu
kapattığınız için.

AZADAN ÖMER AYDIN: Başka bir konuyu gündeme getirmek istiyorum müsaadeniz ile .
geçtiğimiz aylarda gassal konusu ile alakalı belediye meclisine detaylı bir açıklama yapmıştım. Bu
konuda  düşüncemizi  de  dile  getirmiştik.  Elli  sekiz  tane  arkadaşımız  önümüzdeki  günlerde  işe
başlayacak.

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Elli.

AZADAN ÖMER AYDIN: Nasıl?

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Elli arkadaşımız başlayacak.
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AZADAN ÖMER AYDIN:  Elli  arkadaşımız  işe  başlayacak.  Biz  Ak Parti  Grubu  olarak
beklerdik ki bir bay bir bayan ya da iki bay iki bayan ya da, ihtiyaca göre tabi gassal hizmetinin de
artık  uzun seneler  sonunda  Lüleburgazlı  vatandaşlarımıza  da  bu  hizmetin  sunulmasını  isterdik.
Çünkü  ben  bu  konuda  bir  daha  Lüleburgaz  kamuoyuna  özellikle  de  belediye  meclis  üyelerine
seslenmek istiyorum. Yani  biz de vefat edeceğiz ya da yakınlarımız da hastalıklardan ya da çeşitli
nedenlerden vefat ediyorlar. Bu konuyu ticarete  döken insanlar var ne yazık ki Lüleburgaz’ da.
Birçok belediye, çevre belediyelerde, ülkemiz genelinde bu hizmeti sağlıyorlar. Yani biz bu kadar
aciz bir belediye değiliz kesinlikle. Lütfen yani kim elini taşın altına koyması gerekiyor ise belediye
meclis  üyeleri  kendi  grubunuzdan  da  olabilir  yani.  Bir  bay  bir  bayan  gassal  ihtiyacını  lütfen
karşılayalım. Yani bu konuda tüm Lüleburgaz’ lı vatandaşlarım ciddi sıkıntı içindeler. Size böyle bir
sıkıntı geldi mi? Bilmiyorum ama sizden ricam lütfen araştırın. Bu konuda kusura bakmayın…

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  bana erkeklerde sorun yok ama kadınlar için
olsa iyi olur gibi şeyler geldi. Onu da anlamış değilim erkeği kadını var mı bu işin?

AZADAN  ÖMER  AYDIN:  Belediyenin  sorumluluğunda  olan  bir  konu  bu.  Kesinlikle
camilerdeki  imamlar  ya  da  çeşitli  yerlerdeki  imam  arkadaşların  görevi  değil.  Daha  önce  bilgi
verdiğim için uzatmıyorum ve Lüleburgaz Belediyesini gassal konusunda göreve davet ediyorum.
Teşekkür ederim. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Biz manevi  duygularında da insanların  son
derece saygılıyız ve hiç merak etmeyin. Sonuna kadar ne gerekiyor ise yaparız. Hiç merak etmeyin.
Lüleburgaz’ da böyle bir sorunun yaşanacağını hiç düşünmüyorum. Var mı? Gördüğünüz bir nokta
var mı? Bu güne kadar gassal yokluğundan cenazesi yıkanmayan ya da zora düşen var mı?bana
kadar gelmiş böyle bir sorun var mı? Anlatmayın var mı? Yok mu? Cevap verin. Var ise buyursunlar
bana gelsinler ben ne gerekiyor ise yapacağım. Tamam ne gerekiyor ise yapacağım. Biz sağ elin
verdiğini sol el görmeden işleri bitirmeye çalışırız. Erkeklere olmasın kadınlara olsun yok böyle bir
mantık.  Bırakın  böyle  şeyleri  bırakın,  tamam.  Lüleburgaz’  ın  gündemi  ile  ilgili  kısım
cevaplandırıyorum. Lüleburgaz Belediyesi’ nin gündemi ile ilgili olan kısımlarını cevaplandırmak
istiyorum.  Yoksa  oralara  girmek  istemiyorum.  Buyurun  demokratik  hakkınızı  kullanın  sonuna
kadar. 

AZADAN  ÖMER  AYDIN:  Sadece  imamlardan  bahsetmedim.  İmamların  dışında  da
gassallık  görevini  yapabilecek  eğitime  sahip,  kapasiteye  sahip  insanlar  var.  Bu  arkadaşlar  bu
vatandaşlarımız  mı  diyeyim artık… nasıl  anlatacağımız  da  şaşırıyorum artık  size.  Yani  ticarete
döktüler diyorum. Sizin de araştırmanızı tavsiye ediyorum.

BELEDİYE  BAŞKANI  MURAT  GERENLİ:  Lüleburgaz’  da  bu  tür  şeylerin  ticarete
dönmesine izin vermeyiz. Hiç merak etmeyin.  

AZADAN  ÖMER  AYDIN:  Lüleburgaz  Belediyesi  diyorsunuz  da  bu  zaten  belediyenin
sorumluluğunda olan bir konu. Yani teşekkür ediyorum. 
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BELEDİYE BAŞKANI  MURAT GERENLİ:  başka  söz  almak  isteyen  yok  ise  oturumu
kapatmayı oylarınıza sunacağım. Ama öncesinde bir  sonraki toplantımız 1 Şubat 2021 Pazartesi
Saat:  18:00  uygun  mudur  arkadaşlar?  Evet  oturumu  kapatmayı  oylarınıza  sunuyorum.  Kabul
Edenler? Etmeyenler? Kabul edilmiştir.

Oturumu kapatıyorum. 07.01.2021

BELEDİYE BAŞKANI           KATİP                    KATİP
  Murat GERENLİ Fikri ŞENTÜRK               Halime Gülcan AYIŞIĞI
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